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Novice 

V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:

južni del občine dobi nov vodovod• 

Praznovali smo dan državnosti• 

POš Vrhpolje raste• 

Praznovanje Pihalne godbe Moravče• 

40 let kluba Nk termit• 



Obvestila

OBČINA MORAVČE
v sodelovanju z Zvezo borcev za 

vrednote NOB Moravče

vabi

v soboto, 19. julija 2014 ob 11. uri na 
Vrhpolje pri Moravčah na osrednjo 

občinsko slovesnost v spomin 35 padlim 
borcem KS Vrhpolje.

V programu bodo sodelovali:
 -    Partizanski pevski zbor
 -    Pihalna godba Moravče
 -    Povezovalca Tina Žnidar in Aljaž Hribar.

Slavnostni govornik bo prof. Matjaž Kmecl.

Pozdravni nagovor župan občine Moravče, Martin 
Rebolj ter predsednik ZB za vrednote NOB Moravče, 
Jože Kveder.

Po prireditvi bo sledilo družabno srečanje.

Vljudno vabljeni!

vabi na

2. MORAVŠKO NOČ 
z Ansamblom Zajc, 

ki bo v petek 25. julija 2014 ob 20.uri 

in na tradicionalni že

36. KMEČKI PRAZNIK V 
MORAVČAH 

s tekmovanjem v ročni košnji ob 15. uri
in veselico z ansamblom Pogum,

ki bo v nedeljo 
27. julija 2014 ob 15.uri, 

Obe prireditvi bosta potekali 
pod velikim šotorom.

in na vzporedne prireditve, 
ki bodo potekale na tržnici in v Kulturnem domu v 

Moravčah  v soboto, 26. julija od 9h do 13h:

PROMOCIJA ZORENEGA GOVEJEGA MESA z • 
degustacijo, KGZS-Zavod LJ, Oddelek za kmetijsko 
svetovanje
RAZSTAVA peciva in drugih izdelkov iz krušne • 
peči, Društvo podeželskih žena  Moravče
RAZSTAVA zbirateljev različnih zbirk, • Turistično 
društvo Moravče 
RAZSTAVA zeliščarjev Društva upokojencev • 
Moravče
RAZSTAVA Društva rokodelcev Moravške • 
doline

Ogled vseh razstav bo možen tudi v nedeljo od 8h dalje.

PROSTOVOLJNO 
GASILSKO DRUŠTVO 

VELIKA VAS
V A B I

na slovesni prevzem novega vozila 
GVV2, mercedes  4x4,

ki bo v soboto, 9. avgusta 2014 uri v 
Veliki vasi.

Sektorska vaja se bo pričela ob 9. uri v Dešnu. Vabljeni 
so gasilci GZ Moravče, GZ Dol Dolsko in Litija.

Prevzem vozila bo ob 16. uri na Ledenišču v Veliki 
vasi. Vabljeni so praporščaki gasilskih društev.

Po končanem prevzemu avtomobila bo srečanje 
gasilcev in krajanov.

Na pomoč!

DRUŠTVO UPOKOJENCEV MORAVČE
VABI

svoje člane – POHODNIKE na izlet, oziroma pohod na 
planino 17. julija 2014.
Prijava do 10. julija na GSM 031-634377.

VABI 
tudi VSE SVOJE  ČLANE na piknik  na Pohorje skupaj 
z DU Zagorje, ki bo 14. avgusta 2014.
Prijave do 5. avgusta na GSM 031-634377.

Lepo vabljeni!
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Novice iz Moravške doline 
Junij - julij 2014, Letnik XV, Številka 6.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma 
desetkrat letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v 
občini brezplačno. Sedež in naslov uredništva: Občina 
Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 7232700. 
E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. 
Odgovorni urednik: Edo Veselko, namestnica 
odgovornega urednika: Vojka Rebolj. Uredniški odbor: 
Edo Veselko, Vojka Rebolj, Maja Hren, Marko Kladnik, 
Katja Ribič, Irena Ravnikar, Ajda Lalič, Eva Babnik. 
Novice iz Moravške doline so vpisane v razvid medijev 
pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 17. septembra 2014. 
Vaše prispevke pričakujemo do 3. septembra.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45
RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 10.30;  14.30 - 17
SOB: 9 - 11

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18, PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
informacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

TOR, ČET: 14 - 18.30
SRE: 11 - 14, SOB: 9 - 12

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR 7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

KMEČKA 
TRŽNICA

SREDA  14 - 18
SOBOTA  8 - 13

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE 20.00
ČET 21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19, prva SOB. v mes.: 8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Nekateri bralci se upravičeno pritožujete, da črno-
bele fotografije niso najboljše. Tistim, ki imate dostop 
do spletnih strani, predlagamo, da si na njih ogledate 
barvno različico na www.moravce.si.

Spoštovane bralke in bralci!
Letošnje leto je zaznamovano z volitvami. Dvojne smo 

že absolvirali, dvojne pomembnejše pa nas še čakajo. V 
številki pred vami objavljamo predstavitve tistih, ki so to 
želeli in tekmujejo za poslance Državnega zbora in pogoje 
za oglaševanje za tiste, ki bodo konkurirali na lokalnih 
volitvah v začetku oktobra. Enkrat na štiri leta je odločitev 
nas volivcev v naših rokah, zato je treba trezno premisliti, 
komu dati svoj glas. Res pa je, da je vse več ljudi apatičnih 
in izgublja vero v politiko.

V poročilu s seje občinskega sveta pišemo o sprejemu 
drugega rebalansa občinskega proračuna. Treba je uskla-
diti odhodke s prihodki. Razveseljivo je, da južni del občine 
dobi nov vodovod in rezervoar. Upati je le, da bo država 
držala besedo in bodo občine dobila obljubljena evropska 
sredstva. Poročilo o sklenjeni pogodbi z izvajalcem si lah-
ko preberete na 10. strani.

Proslava ob dnevu državnosti je potekalo ubrano, do-
kler nastopajočih, ki so bili v strahu za svoje instrumente, 
ni pregnal naliv, ki pa ni mogel preprečiti dobre volje obi-
skovalcev.

Seznanjamo vas, da je bil položen temeljni kamen za 
novo POŠ Vrhpolje in objavljamo pogovor z Janezom Kon-
čanom, direktorjem podjetja, ki šolo gradi in zagotavlja, 
da se bodo roka za dokončanje držali. Sicer pa večnamen-
ski prostor, ki bo pod nivojem ceste dobiva svojo podobo. 
Glavni prostor bo seveda namenjen novi telovadnici.

Ponosni smo lahko na 90. obletnico Pihalne godbe  
Moravče, 40 let kluba NK Termit in Društvo rokodelcev, ki 
je bilo nagrajeno za izvirnost pri predstavljanju izdelkov 
in urejenost stojnice v Dalmaciji.

Prijetne počitnice! 
Odgovorni urednik
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Županova stran

Južni del občine dobi nov 
vodovod

Pogovor z županom Martinom Reboljem

www.moravce. si

G. župan, najbolj aktualna in pomembna je zagotovo 
investicija v novo POŠ na Vrhpoljah. Kako poteka?

Poteka po terminskem planu, ki smo si ga zastavili. 
Temeljna plošča, ki bo osnova za bodočo telovadnico je 
končana.  Sedaj pripravljajo železno armaturo in opaže 
za stene. Pričakujem, da posebnih zastojev ne bo in da 
bomo sledili načrtom.

Vzporedno rešujemo tudi lastniška razmerja za zemlji-
šča, ki jih odkupujemo za potrebe šole. Cestna zapora 
bo trajala še najmanj mesec dni, ko bodo zasuli izkop 
okoli bodoče telovadnice. Občasnim zaporam se ne bomo 
mogli izogniti tudi kasneje. Potrebno bo postaviti dvigala 
za nameščanje gradbenih elementov, ovira pa bodo tudi 
tovornjaki, ki jih bodo dovažali.

Druga večja investicija teče na drugem koncu naše doli-
ne, v Pečah. So kakšne težave?

Mislim, da ne. Kakor je splošno znano, gre za kanali-
zacijo in lokalno čistilno napravo. Kanali, ki smo jih 
načrtovali za letos, so zgrajeni. Poleg tega tudi vodovod 
do čistilne naprave in  električni kabel, ki bo potreben 
za napajanje iste naprave. Takoj po najinem razgovoru 
(intervju je potekal 24.6.op.p.) imam sestanek s projek-
tanti, nadzorniki in izvajalci prav zaradi gradnje čistilne 
naprave, ki bi se morala začeti v naslednjih dneh.

Če sem prav seznanjen, bo ena izmed točk na naslednji 
seji občinskega sveta rebalans občinskega proračuna. 
Kaj je razlog?

Da, prav ste informirani. Šlo bo za prerazporeditev 
sredstev. Odločili smo se, da gremo v realizacijo pro-
jekta gradnje vodovodov za katero pričakujemo denar 
iz kohezijskih sredstev, vendar bomo morali v prvi fazi 
založiti sredstva iz občinskega proračuna. Sklep vlade 
RS zagotavlja, da bodo za vseh 11 projektov, ki imajo 
vse potrebne dokumente, t.j. tako imenovan status »ready 
to go«, zagotovljena kohezijska sredstva in lahko z deli 
pričnemo takoj.

Za kakšne denarje gre? 

Najprej bomo pričeli z gradnjo vodovoda Podbrdo – Gr-
mače – Dešen in vodo hramom na Grmačah, ki je nujen za 
napajanje južnega pobočja občine.  Vrednost investicije 
ocenjujemo na 247 tisoč evrov in če bo vse potekalo po 
načrtih, si obetamo 85 odstotkov nepovratnih sredstev. Je 

pa treba dodati, da je ta projekt nujen in bi ga v vsakem 
primeru morali izpeljati.

Pred časom sva govorila o komasaciji nekaterih zemljišč. 
Je kaj težav?

Posebnih ni. Na občini je razgrnjen plan komasacije in 
vsi, ki so v to vključeni, imajo možnost pripomb. Nalogo 
si prizadevamo izpeljati tako, da bi bila komasacija 
izpeljana čim bolj po meri lastnikov.

Kaj pa ceste?

Dela potekajo v skladu z nalogami, ki jih določa pro-
račun. Čakamo na realizacijo treh projektov in sicer 
ceste proti Polsniku, Mošeniku in Podgorici. Tu smo 
odvisni od odločb gospodarskega ministrstva, ki nam 
bo omogočilo črpanje sredstev po 21. čl., ki se nanaša 
na razvoj podeželja.

EV 
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Občina

19. REDNA SEJA OS

Drugi rebalans občinskega proračuna
Po potrditvi zapisnikov dveh sej so svetniki sprejeli soglasno dnevni red 19. redne seje OS, ki pa tokrat ni bil 
preveč obsežen.
Svetniki so se najprej posvetili spremembi odloka PUP (prostorski ureditveni pogoji), ki se nanašajo na jasnejše  
definiranje  določil, ki so bila v nekaterih primeri nejasna in dvoumna in vključitev obveznih razlag. Tekstualne 
spremembe se nanašajo na tri člene. Prvi se nanaša na problem gradnje gospodarske javne infrastrukture na 
območjih izven naselij; drugi natančneje določa merila in pogoje za zagotavljanje potrebnih odmikov med objekti 
za potrebe ustreznega osončenja in tretji, ki definira  nedvoumno določitev funkcionalnega zemljišča kmetij, ko 
gre za tehnološko posodobitev kmetije.
Glavna točka dnevnega reda in najpomembnejši vzrok za sklic seje je bil drugi letošnji rebalans občinske pro-
računa. Gre za uskladitev dejanskih prihodkov in odhodkov z načrtovanimi. Na prihodkovni strani se zmanjšuje 
prihodek iz naslova premoženja, ki ni bil sprejet in se ponovno uvajajo prihodki iz naslov NUSZ, manjši bodo prilivi 
iz naslova komunalnih prispevkov, ker se manj gradi. Skromnejši bo tudi priliv evropskih sredstev. Po drugi strani 
pa bo zmanjšan pritisk na proračun zaradi znižanja kredita za 150 tisoč evrov za gradnjo POŠ na Vrhpoljah. Po-
glavitna sprememba je pričetek prve faze oskrbe s pitno vodo z izgradnjo vodovoda Podbrdo – Grmače –Dešen. 
Predvidena vrednost gradbenih del je 247 tisoč evrov. Del sredstev je zagotovljen v občinskem proračunu, del pa 
bo prenesen iz postavke sprememba  namembnosti Kulturnega doma. Pri tem se, po zagotovitvah vlade, lahko 
računa na 85% nepovratnih sredstev iz EU.
Občinski svet je, po krajši razpravi potrdil spremembo proračuna, enako pa tudi predloga oglaševanja v občinskem 
glasilu ob volitvah v Državni zbor, ki bodo 13.7. in lokalnih volitvah, ki bodo 5.10. letos.

EV

PREDVOLILNO OGLAŠEVANJE V NOVICAH IZ 
MORAVŠKE DOLINE

V skladu z Odlokom o javnem glasilu občine Moravče 
(22. – 24. člen) in Zakonom o medijih se v času volilne 
kampanje za volitve v občinski svet vsaki listi kandidatov ali 
samostojnemu kandidatu (kandidatura s podpisi volivcev) 
določi ena časopisna stran (188 × 273 mm) za brezplačno 
objavo predvolilnega oglasa. V tej številki, politične stranke 
in župan nimajo na voljo običajnega časopisnega prostora 
za svoje poročanje.
V skladu z Odlokom o javnem glasilu občine Moravče (22. – 
24. člen) in Zakonom o medijih se v času volilne kampanje za 
volitve za župana občine Moravče določi eno časopisno stran 
(188 × 273 mm) za brezplačno objavo predvolilnega oglasa.
Vsaki politični stranki, listi ali samostojnemu kandidatu je 
po Odloku omogočeno tudi dodatno oglaševanje, ki se za-
računa po veljavnem ceniku za reklamno oglaševanje.
V skladu s sklepom Občinske volilne komisije se objavi 
tudi razglas seznamov kandidatov za volitve članov svetov 
krajevnih skupnosti in ustreznih volilnih enot.
Oglasi bodo objavljeni v črno belem tisku. 
Že oblikovani oglasi morajo biti oddani do 10.9.2014 do 
12. ure na sedež Občine Moravče v zaprti ovojnici s pripi-
som PREDVOLILNI OGLAS. Oglasi naj bodo v *.jpg ali *.tif 
formatu ločljivosti 240 dpi ali *.pdf formatu – pres ločljivosti. 
Lahko so na zgoščenki (CD-ju) ali poslani po elektronski 
pošti na naslov moravske.novice@moravce.si.  Kontaktna 
oseba za podrobnejša tehnična navodila je Andrej Lombar 
(041 710 211).
Volilna številka Novic iz Moravške doline bo izšla 
17.9.2014.

Edo Veselko, odgovorni urednik

Postopek komasacije na 
območju »Vh« v Moravčah

Komasacijski postopek, ki ga vodi Upravna enota Domžale 
za kmetijsko območje med naseljema Drtija in Soteska v 
občini Moravče, se nadaljuje z javno razgrnitvijo elabo-
ratov, ki jih je izdelal izvajalec geodetskih meritev, to je 
podjetje Geodetska družba d.o.o. iz Ljubljane. Razgrnjeni 
so elaborat obstoječega stanja, elaborat idejne zasnove 
s prikazom ureditve predvidenih poti in melioracijskih ka-
nalov na komasacijskem območju in elaborat vrednotenja 
kmetijskih zemljišč znotraj komasacijskega območja.
Vsak dan v razpisanem terminu javne razgrnitve, to je 
od srede 18. junija do petka 4. julija, so na naslovu Trg 
svobode 4, 1251 Moravče, v prostorih občinske uprave 
Občine Moravče, oddelka za okolje in prostor, na voljo 
predpisani strokovni  elaborati za javni vpogled vsem za-
interesiranim, ki na razgrnjene dokumente lahko podajo 
svoje pripombe.
Vsi lastniki zemljišč, ki so vključena v komasacijsko ob-
močje, bodo na dan 2. in 3. julija osebno vabljeni na 
obravnavo v zvezi z njihovimi zemljišči in predlogi za bo-
dočo razdelitev, po časovnem razporedu, ki ga bo pripravil 
izvajalec komasacije.
Na dan zaključka javne razgrnitve, to je v petek, dne 
04.07.2014, bo  na naslovu Vegova ulica 7, 1251 Morav-
če, v sejni sobi v I. nadstropju, med 10. in 17. uro, prisoten 
odgovorni geodet izvajalca komasacije, ki bo na voljo 
zainteresiranim za podrobnejše strokovne obrazložitve 
in pojasnila k razgrnjeni dokumentaciji in nadaljnjemu 
poteku postopka. 

Vabljeni.
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Občina

Praznovali smo dan državnosti
Stalnica praznovanja dneva držav-
nosti v naši občini je prireditev na 
predvečer praznika v soju luči v sre-
dišču Moravč,  pri parku, kjer sta lipa 
in pomnik osamosvojitveni vojni, h 
kateremu so veterani  vojne za Slo-
venijo in župan ob spremljavi godbe 
položili venec. 
Slovesnost se je pričela  s slovensko 
himno, katere izvedbo je organizator 
zaupal Pihalni godbi in Grajskemu 
oktetu, kar je zvenelo še posebej lepo. 
Slavnostni govornik župan Martin 
Rebolj je v sojem govoru preletel 
dogodke, ki so peljali do samostojne 
države. Izrazil je ogorčenje, da se da-
nes  politika ne more dogovoriti niti o 
najmanjših skupnih ciljih, da delavce 
zaposlujejo le agencije namesto di-
rektno podjetja, da se dopušča nepla-

čevanje pokojninskih prispevkov, da 
šolamo na deset tisoče kadrov visoke 
izobrazbe pa hkrati vemo, da dela ne 
bodo dobili. Dogaja se celo, da same 
parlamentarne stranke ne spoštujejo 
pravnega  reda države. Pred čestitko 
ob prazniku pa je svoj govor zaključil: 
»Zato marsikdo v teh časih ne vidi 
razlogov za praznovanje, čeprav sem 
prepričan, tako kot smo bili prepričani 
v letu 1990 na plebiscitu in kasneje 
v osamosvojitveni vojni, da znamo in 
zmoremo od te podalpske deželice 
narediti uspešno zgodbo, ki bo ponos 
nam vsem. Zatorej ne klonimo.« Tudi 
tokrat so učenci z mentorji pripravili 
prisrčen program. Pod vodstvom 
Barbare Fale je nastopila glasbena 
skupina, ki je zapela in zaigrala na 
dve kitari, dve flavti in klavir: Poj mi 

pesem in Dan najlepših sanj. Če je 
le dovolj prostora na prireditvenem 
odru, vedno rade nastopijo Vrhpoljske 
mažuretke pod vodstvom Daše Bokal, 
ki so se tudi tokrat dobro pripravile in 
zaplesale na glasbo  pihalne godbe. 
Gledalce je gotovo navdušila tudi 
plesna skupina Miki. Povezovalci 
Tina Žnidar, Vesna Levičnik in Aljaž 
Hribar so nizali verze naših pesnikov. 
Med njimi pesem Daneta Zajca in 
za ta čas zanimiv odlomek  iz knjige 
Dnevnik protestnika, ki jo je napisal, 
na tej prireditvi prisoten sin pesnika, 
našega rojaka, Lenart Zajc. Domoljub-
ne pesmi je zapel Grajski oktet. Žal pa 
zaradi grozečih dežnih kapelj Pihalna 
godba Moravče ni mogla izvesti svo-
jega programa. Ker je bil med njimi 
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Občina

Na podlagi 39. člena Zakona o volitvah v državni zbor 
(Uradni list RS, št. 109/06 – uradno prečiščeno besedilo, 
54/07-odločba US in 49/08-sklep US), izdaja Okrajna 
volilna komisija 10. volilnega okraja 4. volilne enote

SKLEP
O DOLOČITVI VOLIŠČ IN OBMOČIJ 

VOLIŠČ
za  izvedbo predčasnih volitev v Državni zbor Republi-
ke Slovenije, v 10. volilnem okraju 4. volilne enote, ki 

bodo v nedeljo 13. julija 2014

VOLIŠČE 4.10.27 - KULTURNI DOM MORAVČE
 Vegova 9, Moravče

Moravče: Čebulovna ulica, Detelova cesta, Malova ulica, 
Marokova ulica, Partizanska cesta, Šlandrova cesta, To-
manova pot, Trg svobode in Vegova ulica.
Podstran, Rudnik pri Moravčah, Straža pri Moravčah in 
Zalog pri Moravčah.

Volišče je dostopno invalidom.

VOLIŠČE 4.10.28 - GOSTILNA NAD LOGOM MORAVČE
 Cesta heroja Vasje 13, Moravče
Češnjice pri Moravčah, Drtija, Moravče: Cesta heroja Vasje, 
Cesta na Grmače in Masljeva cesta; Spodnja Dobrava in 
Zgornja Dobrava.
Volišče je dostopno invalidom.

VOLIŠČE 4.10.29 - PRI URANKARJU
 Gabrje pod Limbarsko goro 6 
Gabrje pod Limbarsko goro, Hrastnik, Limbarska gora, Mo-
šenik, Ples ves, razen št. 8 in 9 in Selce pri Moravčah.

VOLIŠČE 4.10.30 - PRI FRANCU MAJDIČU 
 Negastrn 8  
Negastrn, Pogled, Serjuče, Soteska pri Moravčah in  Vinje 
pri Moravčah.

VOLIŠČE 4.10.31 - PGD KRAŠCE  
 Krašce 4  
Dole pri Krašcah, Dvorje, Gorica, Imenje, Krašce, Prikrnica 

in Sv. Andrej.
Volišče je dostopno invalidom.

VOLIŠČE 4.10.32 - GASILSKI DOM PEČE  
 Peče 50  
Križate, Peče, Gora pri Pečah, Ples št. : 8 in 9, Podgorica 
pri Pečah, Pretrž in Zgornje Koseze.
Volišče je dostopno invalidom.

VOLIŠČE 4.10.33 - DOM KRAJANOV  HRIB 
 Hrib nad Ribčami 7  
Dešen, Hrib nad Ribčami, Katarija, Spodnji Prekar, Velika 
vas, Zalog pri Kresnicah in Zgornji Prekar.
Volišče je dostopno invalidom.

VOLIŠČE 4.10.34 - KRAJEVNA SKUPNOST VRHPOLJE 
PRI MORAVČAH
 Vrhpolje pri Moravčah 14
Dole pod Sv. Trojico, Goričica pri Moravčah, Selo pri Morav-
čah, Spodnja Javoršica, Spodnji Tuštanj, Stegne, Vrhpolje 
pri Moravčah, Zgornja Javoršica in Zgornji Tuštanj.
REPUBLIKA SLOVENIJA
OKRAJNA VOLILNA KOMISIJA
10. VOLILNEGA OKRAJA
4. VOLILNE ENOTE  

Številka: 041- 6/2014 
Datum: 11. 6. 2014 

VOLIŠČE 4.10. 901 – DOMŽALSKI DOM 
 Ljubljanska cesta 58, Domžale
Predčasno glasovanje.
Volišče je dostopno invalidom.

VOLIŠČE 4.10.970 – DOMŽALSKI DOM 
 Ljubljanska cesta 58, Domžale
Volišče za volivce, ki nimajo stalnega prebivališča na ob-
močju okraja.
Volišče je dostopno invalidom.

PREDSEDNICA
OKRAJNE VOLILNE KOMISIJE

HELENA MEJAČ, univ. dipl. prav.

nov dirigent Jurij Šumečnik, je bil 
program pripravljen prvič na tak večer 
s koncertno glasbo. Obljubili so, da 
nam ga zaigrajo ob prvi priliki. 
Praznovanje se je nadaljevalo pod 
šotorom z glasbo Letečih muzikantov. 
Ti so neumorno igrali do jutranjih ur. 
Seveda, saj so igrali ob prazniku dr-
žave in prazniku Nogometnega kluba 
Termit, ki se je s postrežbo posebno 
izkazal. Lilo je kot iz škafa, vseeno 
pa je bila družba pod šotorom zelo 
prijetna in takšno se je čutilo tudi 
praznovanje.

VR
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V petek, 30. maja 2014 ob 17. uri se je 
za našo občino in posebno za občane, 
katerih otroci obiskujejo POŠ Vrhpolje, 
odvil pomemben dogodek: polaganje 
temeljnega kamna za novo šolo.
Župan je ob tem dogodku sprejel 
Ministra za izobraževanje, znanost in 
šport dr. Jerneja Pikala ter nagovoril 
prisotne.»Gotovo je med najpomemb-
nejšimi projekti  v občini investiranje 
v znanje in za mlade. Šola, ki smo jo 
v njenem 110 letu podrli, ni bila času 
primerna, bila je celo nevarna. Že ne-
kaj časa se je nakazovala ali nujnost 
temeljite obnove ali gradnja nove. Po 
izvedeni študiji, se je pokazalo, da je 
najbolj smotrna rešitev, da se izgradi 
nova. Posebno še, ker število učence 
narašča. Odločili smo se  za gradnjo 
nizko-energetske šole na istem mestu 
z dokupom zemlje za zelene površi-
ne. Zgradili bomo tudi kotlovnico za 
ogrevanje na biomaso. Pod šolo pa 

bo zgrajena prostorna telovadnica, 
kjer bo večnamenski prostor tudi 
za uporabo krajanov. Finančna kon-
strukcija gradnje predvideva kredit 
in lastna občinska sredstva. Nekaj 
sredstev sta prispevali tudi država in 

evropska unija in tako prisluhnili naši 
občini v prizadevanju za varnost ter 
napredek naših otrok. Vsekakor pa 
bo ta nova šola tudi v spodbudo zelo 

dejavnim kulturnikom teh krajev in 
bo dejansko srce kraja.« Ravnateljica 
Nuša Pohlin Schwarzbartl seveda ni 
skrivala veselja, ko je v govoru pohva-
lila občino in župana  ter dejala, da je 
morala skupina pravih ljudi priti na 

pravo mesto, da so se želje šolnikov, 
staršev in otrok uresničile. Lepo pa je 
bilo slišati tudi Ministra Jerneja Pikala, 
saj je pokazal navdušenje nad tem, 
da se v tem času občina loteva tako 
velikih projektov. 
Program so sestavili učenci POŠ 
Vrhpolje z mentorji in ga tudi sami 
povezovali. Zelo prijetno. Domačini, 
Grajski oktet pa so zapeli slovensko 
himno in dve pesmi. Minister je pro-
gram pohvalil.
Ploščo, temeljni kamen, so odkrili 
minister, župan, ravnateljica in vod-
ja podružnične šole, ob prisotnosti  
obeh podžupanov, izvajalca gradnje 
in občinskih svetnikov ter seveda 
vseh številnih obiskovalcev prireditve. 
Temeljni kamen je blagoslovil župnik 
Ivan Povšnar. 
Terminski plan izgradnje šole je 15. 
10. 2014.
Tudi iz uredništva dodajamo: Srečno 
pri gradnji!

VR

Položen temeljni kamen za novo POŠ Vrhpolje

POŠ VRHPOLJE RASTE
POGOVOR Z JANEZOM KONČANOM, DIREKTORJEM RAZVOJNEGA ZAVODA D.D. TRZIN

G. Končan, kaj piše v osebni izkazni-
ci vaše firme?
Razvojni zavod  ima sedež v Trzinu. 
Smo delniška družba s 25 delničarji. 
Naša osnovna dejavnost so investicij-
ske gradnje in delamo predvsem na 
projektih iz javnih naročil. Naši glavni 
naročniki so občine, ministrstva in 

javna podjetja.

Veliko takih podjetij delo samo or-
ganizira. Kako delate vi? 
Mi nismo med tistimi. Gradbena dela 
izvajamo sami in tudi s svojo opremo. 
Obrtniška in instalacijska dela  pa za 
nas opravijo kooperanti.

V velikih primerih so problemi s 
poplačilih le –teh ? 
Res so razmere v gradbeništvu težke, 
vendar se trudimo, da naše obvezno-
sti izpolnjujemo. Skrbimo za to, da 
nobeden od tistih, ki sodelujejo ni 
prikrajšan.

V kakšni fazi je danes (razgovor 

Občina
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je potekal 26.6 op.p) gradnja POŠ 
Vrhpolje?
Kakor vidite je osnovna plošča  za te-
lovadnico in druge prostore v tej etaži 
končana. S posebnimi sidri smo utrdili 
tudi južno brežino. Jutri pričnemo z 
betoniranjem armiranih sten.

Za kakšno vrsto gradnje gre?
Pri spodnjih več namenskih prostorih 
gre za klasično gradnjo: opaži, ar-
mature, betoni, stropna plošča  bo iz 
prenapetih votlih betonskih plošč. Izo-
lacija bo položena iz zunanje strani in 
v skladu s projekti. Zgornji etaži bosta 
narejeni po principu lesene montažne 
gradnje in seveda energetsko varčni.

Kako sodelujete s sosedi, ki so ne-
posredno ob gradbišču?
Z nekaterimi zelo dobro, z drugimi pa 
včasih težje, »po slovensko«. Odlične 
odnose imamo z gasilci, ki so nam 
odstopili tudi prostor, kjer imamo de-
ponijo materiala. Velikost gradbišča 
je zelo omejena, zato je zapora ceste 
nujna. Moram reči, da je vas sprejela 
objekt kot svoj in se zaveda, da gre 
za pridobitev kraja kot celote. Sicer 
pa, če pogledate simulacijo bodočega 

objekta, lahko vidite, da se bo šola lepo 
zlila z okolico.
Naj še omenim, da je sodelovanje obči-
ne kot investitorjem zelo korektno.

Ali se boste lahko držali pogodbenih 
rokov?

Trudimo se, da bi se jih držali. Junijsko 
vreme nam ni bilo posebej naklonjeno. 
Delamo tudi ob sobotah, saj si ne 
moremo privoščiti plačilo zamudnih 
penalov. Konec koncev je rok vezan še 
na pridobitev evropskega denarja.

EV

Janez Končan nad bodočo telovadnico

Na podlagi sklepa vlade RS je enaj-
stim projektom slovenskih občin dano 
soglasje za pričetek izvedbe projektov, 
ki so bili s strani Ministrstva za kmetij-
stvo in okolje odobreni  že v lanskem 
letu. Pogodba je bila podpisana 27. 
junija. Pričakujemo pričetek del v 
naslednjih tednih. Občina Moravče 
bo pričela s projektom vodovoda 
Podbrdo, Grmače, Dešen. Predvideni 
rok dokončanja tega dela projekta je 
prvi november. Izvajalec del Komunal-
ne gradnje Grosuplje je bil izbran na 
razpisu. Celotno delo se bo izvajalo v 
skladu z zahtevami za izvajanje kohe-
zijskih projektov.
Gradi se druga faza vodovoda Gori-
čica v dolžini 450m, ki bo izboljšala 
oskrbo, tretja za katero je tudi že pod-
pisana pogodba, pa bo predstavljala 
obnovo obstoječega vodovoda proti 
naselju Selo pri Moravčah. Na teh 
odsekih so velike izgube vode in zelo 

pogosti kvari zaradi slabega stanja v 
katerem je obstoječi vodovod. Z obno-

vo bo poleg nemotenega zagotavlja-
nja vode, boljša tudi požarna varnost, 

Po sledeh napredka naše občine
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saj se vgrajuje cevi z večjim presekom. 
Obenem se na mestih, kjer je potreb-
no, postavljajo tudi hidranti.

V Zg. Prekru se nadaljuje s stabilizaci-
jo terena, kajti zemljišče po katerem 
poteka cesta Zg. Prekar – Sp. Ribče 
je na tem delu plazovito, zato je po-
trebno veliko dela vložiti predvsem 
v globoke temelje in prepotrebno 
odvodnavanje vode, da bi omogočili 
stabilnost cestišča, ki se obnavlja.

V okviru obnove spomenikov   in var-
stva kulturne dediščine se obnavlja 
spomenik, postavljen v spomin na 
padle vojake prve svetovne vojne iz 

moravškega območja. Dela se izvajajo 
v soglasju in pod nadzorom Kranj-
skega zavoda za kulturno dediščino. 

Obnovite sovpada s 100 obletnico 
pričetka prve svetovne vojne.   

Trenutno je gradnje POŠ v na foto-
grafiji vidni fazi, ki poteka v skladu s 
terminskim  planom. 

Podpis pogodbe
V petek 27. junija sta župan občine 
Moravče Martin Rebolj in direktor 
podjetja Komunalne gradnje d.o.o. 
iz Grosuplja Viktor Dorinšek podpi-
sala pogodbo o gradnji vodovoda 
na južnem pobočju občine Podbrdo 
–Grmače – Dešen, ki vključuje tudi 
vodo hram na Grmačah. Gre za veliko 
pridobitev krajanov tega območja. 
Občina bo začasno financirala projekt 
sama, pričakuje pa, tako je obljubila 
slovenska vlada, da bo dobila 85% 
vrednosti naložbe povrnjene iz evrop-
skih sredstev.

EV 
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Iz naših pip teče zdrava in vedno sveža pitna voda

Pijemo zdravo vodo
Javno komunalno podjetje Prodnik je 
upravljavec 8 vodovodnih sistemov, 
preko katerih oskrbuje s pitno vodo 
prebivalce Občin Domžale, Mengeš, 
Trzin, Lukovica in Moravče. Uporab-
niki upravičeno pričakujejo varno in 
kakovostno vodooskrbo. Le-ta ne sme 
imeti  negativnih vplivov na zdravje, 
kar pomeni, da ne sme vsebovati 
mikroorganizmov, parazitov ali njiho-
vih razvojnih oblik. Na obravnavanih 
vodooskrbnih območjih v domove 
priteka pitna voda, katere skladnost 
in zdravstvena ustreznost ustrezata 
zakonodajnim predpisom, usklajenim 
z evropskimi zahtevami. Rezultati nad-
zora pitne vode v letu 2013 kažejo, 
da je njeno uživanje varno, ter da iz 
naših pip teče zdrava in vedno sveža 
pitna voda.

Voda je strogo nadzorovana
Da je voda ustrezna skrbita kar dva 
nadzora in sicer notranji, ki ga izvaja 
Nacionalni laboratorij za zdravje, oko-
lje in hrano – NLZOH, Kranj ter državni 
monitoring. V sklopu notranjega nad-
zora se izvajajo redni odvzemi vzorcev 
pitne vode za laboratorijske preiskave. 
Število vzorcev in obseg posameznih 
mikrobiološlih preiskav in fizikalno-
kemijskih analiz je določen v letnem 
načrtu odvzema vzorcev pitne vode, 
ki ga izvaja NLZOH. Vsakodnevni 
nadzor pitne vode skrbno prilagajamo 
trenutnim razmeram na vodovodnem 
sistemu in ugotovitvam državnega 
monitoringa vode ter drugim informa-
cijam, ki jih dobimo od uporabnikov ali 
pooblaščenih ustanov. Izven letnega 
načrta izvajamo tudi nadzor, ki ga 
zahtevajo uporabniki in nadzor po 
interventnih delih na vodovodnem 
omrežju.

Oskrba s pitno vodo je varna 
Načrtovanje in izvajanje nadzora 
pitne vode v veliki meri pripomore k 
varnosti oskrbe s pitno vodo, vendar 
le-to ne zagotavlja absolutne varnosti 
obratovanja vodovodnega sistema 
in zaščite uporabnikov pred tveganji 
zaradi možnih onesnaženj. Možne ne-
varnosti in nevarne dogodke, ki lahko 
ogrozijo varnost oskrbe s pitno vodo, 
je potrebno pravočasno prepoznati. 
Na nekatere, kot sta na primer potres 
in žled, ne moremo vplivati, druge 
pa lahko z ustreznim načrtovanjem 

ter rednim vzdrževanjem objektov 
in naprav na vodovodnem sistemu 
preprečimo, saj tveganja poznamo 
in jih posledično lahko učinkovito 
preprečimo. Na kakovost podtalnice 
negativno vplivajo tudi nepravilno 
odloženi odpadki v naravi, zato je zelo 
pomembno, da le-te odložimo na za to 
predvidena mesta. Rezultati nadzora 
ne povedo le kakšno vodo pijemo, 
ampak omogočajo tudi pregled nad 
delovanjem vseh faz varne vodooskr-
be od vodnih virov do uporabnika. 

Nadzorovani parametri so 
skladni s Pravilnikom o pitni 
vodi   
Pri ocenjevanju skladnosti pitne vode 
upoštevamo določene mikrobiološke 
in kemijske parametre. Spremljamo 
tudi indikatorske parametre, katerih 
mejne vrednosti niso določene na 
osnovi neposredne nevarnosti za 
zdravje, saj imajo le opozorilno vlogo. 
Če so njihove vrednosti povišane, 
preverimo vzroke in prisotnost drugih 
onesnaževal. Med indikatorske para-
metre zato spadajo mikrobiološki in 
tudi fizikalno-kemijski parametri, kot 
so denimo barva, električna prevo-
dnost in vrednost pH vode.

Parameter Enota
Mejna 

vrednost

Elektroprevo-
dnost

µS/cm 2500

pH
≥ 6,5 do 

≥ 9,5

Amonij mg NH4/L 0,5

Nitrit mg NO2/L 0,5

Nitrat mg NO3/L 50

Klorid mg Cl/L 250

Krom µg/L 50

Železo µg/L 200

Svinec µg/L 10

Atrazin µg/L 0,1

Desetilatrazin µg/L 0,1

Pesticidi – 
vsota

µg/L 0,5

Trihalometani µg/L 100

Escherichia 
Coli

v 100 mL 0

Koliformne 
bakterije

v 100 mL 0

Tabela prikazuje pogosto nadzorovane 
parametre pitne vode, enoto merjenja in 
njihove mejne vrednosti.

Z mikrobiološkimi preizkušanji pitne 
vode se ugotavlja prisotnost zdravju 
nevarnih organizmov, ki bi lahko pov-
zročili akutna obolenja, zato je le-teh 
več v primerjavi s fizikalno-kemijskimi. 
To pomeni, da v pitni vodi ne sme biti 
mikroorganizmov fekalnega izvora. 
Rezultati mikrobioloških preizkušanj 
so največkrat indikatorski, rezultati 
kemičnih preizkušanj pa nam pove-
do ali so v pitni vodi prisotne snovi 
naravnega (kalcijeve in magnezijeve 
soli) ali antropogenega izvora (nitrati) 

Koncentracije preskušanih parametrov v pitni vodi se med oskrbovalni območji bistveno ne 

razlikujejo. 

Rezultati analiz odvzetih vzorcev v letu 2013 v okviru notranjega nadzora so ustrezni 
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ter v kakšnih koncentracijah.

Koncentracije preskušanih pa-
rametrov v pitni vodi se med 
oskrbovalni območji bistveno 
ne razlikujejo.
Rezultati analiz odvzetih vzorcev v letu 
2013 v okviru notranjega nadzora so 
ustrezni

V okviru notranjega nadzora so do-
ločena stalna odvzemna mesta, ki 
omogočajo celovit nadzor pitne vode 
na posameznih delih vodovodnega 
omrežja. Za mikrobiološke preiskave 
je bilo v letu 2013 odvzetih in labo-
ratorijsko preiskanih 153 vzorcev 
pitne vode na vodooskrbnem sis-
temu Domžale, 42 na Kolovcu, 62 
na Črnem grabnu, 55 na sistemu 
Krvavec-Mengeš, 56 na sistemu Ples-
Podoreh-Krulc, 8 na Dešenu, 5 na 
sistemu Selce-Poljane in 6 na sistemu 
Bršlenovica-Šentožbolt. 
Na tem mestu, bi želeli vse uporab-
nike opozoriti, naj tudi sami redno in 
ustrezno poskrbijo za svoje interne 
vodovodne napeljave. 

Za fizikalno-kemijske analize je bilo 
v preteklem letu v okviru notranjega 
nadzora odvzetih in laboratorijsko 
preiskanih 33 vzorcev pitne vode na 
vodovodnem sistemu Domžale, 2 
na Kolovcu, 3 na Črnem grabnu, 16 
na sistemu Krvavec-Mengeš, 5 na 
sistemu Ples-Podoreh-Krulc, po 2 pa 
na Dešenu, Selce-Poljane in Bršleno-

vica-Šentožbolt. Na vseh sistemih so 
bili vsi odvzeti vzorci, glede na obseg 
opravljenih analiz za potrebe notranje-
ga nadzora, skladni s pravilnikom. 
Rezultati notranjega nadzora pitne 
vode kažejo, da je uživanje le-te varno, 
da je voda, ki priteče iz pip zdrava, 
dobra in vedno sveža. 

Fizikalno-kemijske analize 

 

Za fizikalno-kemijske analize je bilo v preteklem letu v okviru notranjega nadzora odvzetih in 

laboratorijsko preiskanih 33 vzorcev pitne vode na vodovodnem sistemu Domžale, 2 na Kolovcu, 3 na 

Črnem grabnu, 16 na sistemu Krvavec-Mengeš, 5 na sistemu Ples-Podoreh-Krulc, po 2 pa na Dešenu, 

Selce-Poljane in Bršlenovica-Šentožbolt. Na vseh sistemih so bili vsi odvzeti vzorci, glede na obseg 

opravljenih analiz za potrebe notranjega nadzora, skladni s pravilnikom.  

Rezultati notranjega nadzora pitne vode kažejo, da je uživanje le-te varno, da je voda, ki priteče iz pip 

zdrava, dobra in vedno sveža.  
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Več zbranih biološko razgradljivih odpadkov pomeni manj 
odloženih ostalih odpadkov

Ločevanje odpadkov na izvoru je 
dejavnik, ki v veliki meri vpliva na 
količino zbranih odpadkov. Skladno z 
zakonodajo je ločevanje odpadne em-
balaže, papirja, stekla, biološko razgra-
dljivih odpadkov od ostalih odpadkov 
obvezno. Posebej pa se zbirajo tudi 
nevarni oziroma posebni in kosovni 
odpadki. Uredba o ravnanju z biološko 
razgradljivimi kuhinjskimi odpadki in 
zelenim vrtnim odpadom na območju 
celotne Slovenije zapoveduje obvezno 
ločeno zbiranje biološko razgradljivih 
odpadkov, kar pomeni, da je prepove-
dano mešanje kuhinjskih odpadkov iz 
gospodinjstva in zelenega vrtnega od-
pada z drugimi komunalnimi odpadki. 
Ločevanje tovrstnih odpadkov je na 
območju Občin Domžale, Mengeš, 
Trzin, Lukovica in Moravče urejeno v 
sistem zbiranja v rjavih zabojnikih, del 
uporabnikov, predvsem tistih na bolj 
ruralnem območju, pa ima ločevanje 
in odlaganje biološko razgradljivih 
odpadkov urejeno kot kompostiranje 
v hišnem kompostniku.

Začetek zbiranja biološko razgradljivih 
odpadkov sega v leto 2008. Iz grafa 
je razvidno, da se količina tovrstnih 
zbranih odpadkov iz leta v leto pove-
čuje, kar je posledica učinkovitega 
ločevanja na izvoru in večje ozavešče-
nosti uporabnikov. Leta 2008 je bilo 
skupno zbranih 700 000 kg te vrste 

odpadkov. V letu 2013 je bilo zbranih 
nekaj manj kot 5000 ton biološko 
razgradljivih odpadkov, kar je primer-
ljivo z letom prej, pa vendar je bilo 
leta 2012 zbranih malenkost več, kar 
pripisujemo povečanju kompostiranja 
doma v letu 2013. 

Več zbranih biološko razgradljivih odpadkov pomeni manj odloženih ostalih odpadkov 

Ločevanje odpadkov na izvoru je dejavnik, ki v veliki meri vpliva na količino zbranih odpadkov. 
Skladno z zakonodajo je ločevanje odpadne embalaže, papirja, stekla, biološko razgradljivih odpadkov 
od ostalih odpadkov obvezno. Posebej pa se zbirajo tudi nevarni oziroma posebni in kosovni odpadki. 
Uredba o ravnanju z biološko razgradljivimi kuhinjskimi odpadki in zelenim vrtnim odpadom na 
območju celotne Slovenije zapoveduje obvezno ločeno zbiranje biološko razgradljivih odpadkov, kar 
pomeni, da je prepovedano mešanje kuhinjskih odpadkov iz gospodinjstva in zelenega vrtnega 
odpada z drugimi komunalnimi odpadki. Ločevanje tovrstnih odpadkov je na območju Občin 
Domžale, Mengeš, Trzin, Lukovica in Moravče urejeno v sistem zbiranja v rjavih zabojnikih, del 
uporabnikov, predvsem tistih na bolj ruralnem območju, pa ima ločevanje in odlaganje biološko 
razgradljivih odpadkov urejeno kot kompostiranje v hišnem kompostniku. 

Rezultati zbiranja biološko razgradljivih odpadkov 
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Struktura odpadkov zbranih v 
letu 2013
Graf prikazuje uspešnost ločevanja 
biorazgradljivih odpadkov v prete-
klem letu. Uspešno izločanje biološko 
razgradljivih odpadkov, ki so težji 
od ostalih zbranih vrst, v končnem 
rezultatu pomeni, da se na ta način 
najhitreje zmanjšuje količina ostanka 
odpadkov, ki je odpeljana v predelavo 
in odlaganje. Med zbranimi biološko 
razgradljivimi odpadki prikazanimi v 
grafu so vključeni tudi bio odpadki 
(kot je vrtni odrez), ki jih uporabniki 
kadar koli lahko pripeljete v Center za 
ravnanje z odpadki Dob.
Med skupino drugi odpadki sodijo 
naslednje vrste odpadkov: steklo, emba-
laža, železo in pločevina, lesni odpadki, 
gume, odpadna elektronska in električ-
na oprema ter sveče, kar predstavlja 23 
% skupne količine odpadkov.
V skupino nekomunalni  odpadki 
sodijo gradbeni odpadki in salonitna 
kritina, ki skupaj predstavljajo 13 % 
delež vseh odpadkov.
Sejalne analize, s katerimi se obča-
sno preveri vsebina črnih posod za 
ostanek odpadkov, so pokazale, da 
je kljub uporabi rjavih posod in/ali 
hišnih kompostnikov, v teh posodah 
še vedno preko 20 % biorazgradljivih 
odpadkov, zato možnosti za napre-
dek pri izločanju bio odpadkov še 
obstajajo.

Minimalne zahteve za pravilno 
hišno kompostiranje
Na območjih, kjer ni predvidenih 
rjavih posod za zbiranje biološko 

razgradljivih odpadkov, je potrebno 
le-te zbirati v kompostniku. Enako 
velja tudi za tiste uporabnike, ki se 
odločijo, da ne želijo imeti rjavega 
zabojnika. Kompostnik mora ustrezati 
vsem določbam Uredbe in Pravilnika 
o zbiranju in odvozu komunalnih 
odpadkov. Navadno ga postavimo 
v senci ali polsenci in sicer na vrtu 
ali v njegovi neposredni bližini. Biti 
mora v stiku z zemljo, stranice, ki ga 
obdajajo pa morajo dopuščati zraku, 
da kroži v notranjosti kompostnika. 
V kolikor se na kompostnik odlagajo 
tudi biološko razgradljivi kuhinjski 
odpadki, mora imeti le-ta pokrov. V 
primeru možnosti rjavega zabojnika in 
kompostnika svetujemo, da odpadke 
kot so meso, kosti in drugi prehrambni 
izdelki odlagate v zabojnik in se s tem 
izognete nevšečnostim kot so živalski 
obiskovalci kompostnega kupa ali 

neprijeten vonj.

Urniki zbiranja biološko raz-
gradljivih odpadkov
Odvozi rjavih zabojnikov se v pole-
tnem času izvajajo enkrat tedensko, 
v zimskem terminu pa na štirinajst 
dni. Glavni namen ločenega zbiranja 
biološko razgradljivih odpadkov je 
zagotoviti najprimernejše in najučin-
kovitejše nadaljnje ravnanje s tovrstni-
mi odpadki, zato so vsi ločeno zbrani 
biološko razgradljivi odpadki ustrezno 
predani družbam za ravnanje s tovr-
stnimi odpadki, nato pa predelani v 
kompostarni.
Urnike odvozov odpadkov v vašem 
kraju in druge informacije o pravilnem 
ravnanju z biološko razgradljivimi 
odpadki lahko najdete na naši spletni 
strani www.jkp-prodnik.si. 

Prodnik d.o.o.
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ODDELEK ZA KMETIJSKO SVETOVANJE 
Izpostava Domžale
Vir, Šaranovičeva cesta 21a,
p.p. 22, 1230 Domžale
www.lj.kgzs.si

URADNE URE:
ponedeljek: 8h–10h 
sreda: 8h–10h in 14h–15h
ostalo po dogovoru 
Tel.:  01/724-18-45 ali 01/724-48-55
E-naslov:  irena.zlatnar@lj.kgzs.si 
                 pavla.pirnat@lj.kgzs.si

NOV OBRAZEC za vodenje 
evidenc o uporabi FITOFAR-
MACEVTSKIH SREDSTEV
Vsi, ki uporabljate fitofarmacevtska 
sredstva za varstvo rastlin, tako 
kmetje kot vrtičkarji, morate od 28. 
junija 2014 uporabljati nov, nekoliko 
razširjen obrazec »Podatki o uporabi 
FFS v kmetijski pridelavi«. Obrazec 
lahko dobite tudi v naših pisarnah ali 
na naši spletni strani.
Navedeni obrazec je Priloga 1 Pra-
vilnika o integriranem varstvu rastlin 
pred škodljivimi organizmi (Ur. L. RS 

št. 43/2014, dne 13.6.2014), ki začne 
veljati navedenega dne. Integrirano 
varstvo rastlin je postalo standard, 
zato je potrebno zapisovati tudi kri-
tična števila in uporabljati sredstva po 
preseženem pragu (če ta obstajajo) 
za posamezen škodljiv organizem. 
VSI (tudi vrtičkarji) morate skupaj z 
evidencami hraniti tudi račune (3 leta) 
s katerimi zagotavljate sledljivost od 
nakupa do uporabe FFS, kar omogoča 
preverjanje vrste, količine in uporabe 
FFS. Evidence se lahko vodijo v papir-
ni ali elektronski obliki.

PROMOCIJA ZORENEGA 
MESA
V okviru vzporednih prireditev Kmeč-
kega praznika, ki ga organizira DPM 
Mpravče, bomo imeli v soboto, 26. 
julija od 9. do 13. ure na tržnici v 
Moravčah promocijo zorenega gove-
jega mesa. Vse zainteresirane vabimo, 
da nas obiščete in poskusite pečeno 
zoreno govedino!

PAVLA PIRNAT,
terenska kmetijska svetovalka I
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Pregled potreb po sanacijskih delih v gozdovih

Žled je ob koncu januarja in v febru-
arju 2014 prizadel zelo veliko gozdov 
v Sloveniji. V gozdovih je ogromno 
polomljenega in podrtega drevja, ki 
ga je potrebno izdelati in spraviti iz 
gozda.
Zaradi izjemno velikih količin lesa, ki 
ga je potrebno izdelati v sorazmerno 
zelo kratkem času, in izjemno velike-
ga obsega gozdne higiene, ki jo je 
prav tako treba izvesti kar najhitreje, 
mnogi lastniki gozdov obojega sami 
ne bodo zmogli opraviti dovolj hitro, 
ali pa sploh ne bodo zmogli izvesti 
sami. Na Zavodu za gozdove Slove-
nije (dalje ZGS) smo se zato odločili 
lastnikom gozdov pomagati tudi pri 
organiziranju izvedbe potrebnih del 
v gozdovih.
ZGS bo pomagal lastnikom gozdov 
z zbiranjem podatkov o njihovih po-
trebah po izvedbi poseka, spravila in 
prevoza (podatki o količini lesa /m3/ 
in lokaciji) in nujnih varstvenih del 
(gozdna higiena) ter s seznanjanjem 
potencialnih izvajalcev del z njihovimi 
potrebami.
Pozivamo lastnike gozdov, da svoje 

potrebe po izvedbi del v gozdovih 
sporočite svojemu revirnemu goz-
darju ali na krajevno enoto ZGS. Na 
krajevni enoti ZGS bodo vaše podatke 
vnesli v bazo podatkov o količinah 
lesa, ki ga je potrebno izdelati oziro-
ma o površinah, na katerih je treba 
opraviti dela gozdne higiene. Prek 
spletne strani ZGS bomo s podatki 
seznanili potencialne izvajalce del. S 
ponudbami izvajalcev del bomo po-
vratno seznanili lastnika(e) gozda in 
po želji za izvajalca del in lastnika(e) 
gozdov izvedli dogovorjena strokovna 
opravila.    
ZGS bo potencialnim izvajalcem del 
proti plačilu ponudil informacije o la-
stnikih gozda s potrebami za izvedbo 
del ter o okvirnih količinah in lokacijah 
in po potrebi izvedbo katero od stro-
kovnih opravil, ki ne spadajo v okvir 
nalog javne gozdarske službe. ZGS 
lastnikom gozdov usluge pridobitve 
izvajalca ne bo zaračunal, proti plačilu 
pa bo opravil morebitna strokovna 
opravila, za katera bi lastnik gozda 
želel, da jih zanj izvede ZGS, pa ta 
opravila ne spadajo v okvir zakonskih 

nalog javne gozdarske službe. Taka 
opravila so: določitev normativov za 
posamezna delovna opravila, ocena 
strukture gozdno lesnih sortimentov, 
izračun cene lesa na panju, klasiranje 
lesa, nadzor izvajanja del, prevzem za-
ključenega delovišča, priprava pogod-
be z izvajalcem del ipd.. Cenik opravil 
je objavljen na spletni strani ZGS.
Lastnikom gozdov zelo priporočamo, 
da se med seboj povežejo pri pripravi 
na izvedbo sanacije gozda še preden 
se oglasijo pri revirnem gozdarju ozi-
roma na krajevni enoti. Priprava del za 
sanacijo gozdov bo bistveno učinkovi-
tejša, če bodo ZGS zaprosili za pomoč 
povezani v skupino, saj bo za večje 
količine del lažje poiskati izvajalce 
del, izvedba del pa bo tudi cenejša. 
ZGS bo pri organizaciji izvedbe del 
prednostno pomagal tistim lastnikom 
gozdov, ki bodo povezani oziroma se 
že povezujejo.

Ljubljana, 02. 04. 2014
Damjan Oražem, v. d. direktorja 

Zavod za gozdove Slovenije

Na spletni strani ZGS bomo v zvezi s tem objavili naslednje podatke:
 

Identif. št. OE KE Količina  
(m3)

Možnost  
strojne sečnje

Gozdna higiena
(zunaj območja sečnje)

Kontakt na KE

OEKErevirxxx   Igl. List. Da/Ne ha KE Telefon Naslov

POLICIJA SVETUJE

Tatvine in odvzemi vozil 

V zadnjem obdobju tudi na območju 
PP Domžale beležimo porast kaznivih 
dejanj Tatvin motornih vozil. V nada-
ljevanju vam zato podajamo nekaj na-
svetov in navodil, kako ravnati če ste 
žrtev tovrstnega kaznivega dejanja.

Tatvine in odvzemi motornih vozil 
ter vlomi v vozila so pogosta kazniva 
dejanja
V Sloveniji letno ukradejo oziroma 
odvzamejo okoli 1500 motornih vo-

zil, od tega več kot 60 % na območju 
Policijske uprave Ljubljana. Večina 
avtomobilov je v Sloveniji ukradenih 
med 23. uro zvečer in 5. uro zjutraj.
 

VOZILO VAM LAHKO UKRA-
DEJO V MANJ KOT PETIH 
MINUTAH!
Policiji uspe izslediti le četrtino ukra-
denih vozil. Če upoštevamo, da je re-
gistriranih vozil približno 1.000.000, 

je možnost, da storilci vzamejo prav 
vaše vozilo, majhna.
Za tatove so najbolj zanimiva vozila 
znamk Volkswagen in Renault, bi-
stveno pa ne zaostajajo tudi vozila 
znamk Audi, Mercedes, BMW, Opel 
in drugih. Avtomobil je mogoče na-
silno dokaj enostavno odpreti ter brez 
večjega napora in vidnih poškodb, za 
nasilni zagon motorja pa je potrebno 
specialno elektronsko orodje. Policij-
ska statistika ugotavlja, da zelo redko 

Policija svetuje
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izginejo vozila, v katera so vgrajene 
kvalitetne dodatne alarmne naprave.
Z ustreznim ravnanjem in varova-
njem vozila lahko možnost tatvine 
ali odvzema vozila oziroma vloma 
v vozilo močno zmanjšamo. Največ 
za zaščito vozila pa lahko stori prav 
njegov lastnik.
 

TUDI VAŠ AVTO SI OGLEDU-
JEJO!
 
Največ lahko za svoje vozilo storimo 
sami:
• Ne parkiramo na neosvetljenih uli-

cah in parkirnih prostorih. Upora-
bljamo urejena parkirišča, garaže 
in garažne hiše.

• Ko zapuščamo vozilo, izvlečemo 
ključ iz kontaktne ključavnice, zavr-
timo volan, da se zaskoči volanska 
ključavnica, zapremo vsa okna in 
zaklenemo vrata vozila. Ne poza-
bimo na prtljažnik.

• Vozilo zaklenemo, tudi če ga par-
kiramo v zaklenjeni garaži.

• V vozilu ne puščamo dokumentov 
vozila (prometnega dovoljenja, 
zelene karte, zavarovalne police, 
servisne knjižice).

• Alarmna naprava, ključavnica za 
volan ali menjalnik in druge var-
nostne naprave se splačajo le, če 
jih uporabljate dosledno.

• Storilec lahko ob morebitnem 
vlomu v naše stanovanje ali hišo 
najde tudi kontaktne ključe in nam 
odpelje še vozilo. Zato kontaktnih 
ključev tudi doma ne puščamo na 
vidnem mestu.

• Dogovorimo se s sosedom o med-
sebojni pomoči pri opazovanju oz. 
varovanju vozila.

KAJ STORITI, ČE VAM UKRA-
DEJO VOZILO?

Ko opazite, da so vam ukradli vozilo:
• Nemudoma o tatvini obvestite 

policijo. Pomembno je, da so o 
tatvini čimprej obveščene vse 
razpoložljive policijske patrulje, da 
lahko ustrezno ukrepajo, če vozilo 
opazijo.

• Ob prijavi dajte policistu vse po-
datke, ki jih bo od vas zahteval.

• O svojem vozilu in predmetih v 
njem navedite čimveč podatkov 
oziroma značilnosti, po katerih bi 
vozilo oziroma navedene predme-

te prepoznali.
• Policiji sporočite tudi, če ste pri 

tatvini zalotili storilca.
Če ste pri tatvini zalotili storilca, si 
poskušajte zapomniti:
• smer njegovega bega,
• osebni opis sumljivih oseb (spol, 

starost, velikost, obleka, posebne 
značilnosti obraza, hoje, govora in 
drugo),

• registrsko številko, barvo, znamko 
in tip njegovega vozila.

Vaša varnost je najpomembnejša, 
zato nikoli ne poskušajte storilca pri-
jeti sami, zlasti če je fizično močnejši 
ali celo oborožen. TAKOJ POKLIČITE 
POLICIJO.

Če vam vozilo ukradejo v tujini, krajo 
takoj prijavite na najbližji policijski 
postaji. Po prijavi tatvine vam bodo 
izročili zapisnik o prijavi ali drug 
ustrezen dokument oziroma potrdilo, 
iz katerega bo razvidno, da so vam 
ukradli vozilo. Po vrnitvi v Slovenijo 
se zglasite na policijski postaji in po-
liciste oziroma kriminaliste seznanite 
s tatvino.

Vir; Gradivo MNZ-Policija

Dan mladosti in Pozdrav poletju v Dešnu
Termin »dan mladosti« se je ohranil 
do danes in ga ljudje še vedno radi 
uporabljajo. V času Socialistične 
federativne republike Jugoslavije je 
bil to praznik jugoslovanske mladine. 
Zveza komunistične mladine Jugosla-
vije je 25. maj določila za dan, ko se 
je praznoval rojstni dan nekdanjega 
predsednika države Josipa Broza Tita. 
V ta namen se je nosila štafeta mla-
dosti po vseh jugoslovanskih republi-
kah, izbran delegat pa jo je ob koncu 
predal predsedniku Titu, po njegovi 
smrti pa predsedniku zveze. V duhu 
mladosti, za podporo ter razvoj špor-
tnega duha, za druženje in obujanje 
jugonostalgije so za »štafeto mlado-
sti« letos poskrbeli tudi člani Društva 
krajanov Dešen. Rudi Rotar je izdelal 
prav posebno lično izdajo štafete, ki 
jih je nato spremljala na poti. Zbirno 
mesto je bilo na domačem igrišču, 
štafeto pa se je neslo do planinskega 
doma. Vsak član zbrane skupine je 
imel možnost štafeto nesti krajši del 
poti. Na planinskem domu so nato 
poskrbeli za prijetno popoldansko 

druženje z okrepčilom. 
V poletje pa smo tudi v letošnjem 
letu zakorakali s projektom Pozdrav 
poletju, ki se je v nedeljo, 22. junija, 
odvijal na domačem igrišču. Priprave 
potekajo že nekoliko prej, saj je po-
trebno pripraviti potrebne rekvizite, 
ki se nato uporabljajo pri igrah, ki se 
na dan prireditve odvijajo med tekmo-
valnima skupinama, ki se potegujeta 
za praktične nagrade. Letos je tekmo-
valce društvo razveselilo s kapami s 
ščitnikom. Poletno dogajanje je v prvi 

vrsti namenjeno otrokom, da se pro-
slavi uspešno zaključeno šolsko leto. 
Vendar se ga vsako leto razveselimo 
tudi odrasli in z veseljem soobliku-
jemo skupine in se potegujemo za 
dobre rezultate pri posameznih igrah. 
Skozi igro se ljudje odzivamo bolj na-
ravno in sproščeno. To je tudi namen, 
ki ga skušamo doseči, da ustvarjamo 
pozitivno ozračje, dobro vzdušje in 
sodelovanje med generacijami. 

Eva Babnik

Policija svetuje
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Zaključni izlet Društva rokodelcev moravške doline
Kot stalnica je prva junijska sobota 
namenjena zaključnemu izletu članov 
Društva rokodelcev moravške doli-
ne. Letos nas je pot vodila na prelep 
slovenski Kras. Prvi postanek smo 
zgodaj zjutraj naredili v Dolenji vasi, 
kjer smo zajtrkovali domače mesni-
ne ter ovčji in kravji doma pridelan 
sir, manjkala pa ni niti močna, črna 
kava. Za to se je posebej potrudil 
lastnik Gostilnice na prepihu Matjaž 
Martinšek, v sodelovanju z lastnikom 
kmetije Evgenom Gerželjem, ki na 
svoji kmetiji vzreja dvesto ovac in 

petdeset koz in v gostilno dostavlja 
doma pridelane prvovrstne izdelke. 
Po vasi nas je popeljal gospod Gerželj, 
tako smo si imeli priložnost ogledati 
stolp s strelnimi linami, cerkev Žalo-
stne matere božje in taborsko obzidje, 
sredi vasi pa še vedno stoji perivnik, 
pri katerem so ženske včasih prale 
perilo. Pot smo nadaljevali po stari 
cesti Dunaj – Trst, mimo Sežane, 
prestolnice Krasa, kot jo je poime-
noval veliki slovenski pesnik Srečko 
Kosovel, do tipične slovenske kraške 
vasi Pliskovice. Tam smo spoznavali 
značilen slog gradnje kraških hiš, 
s tipičnimi notranjimi dvorišči, ki 
so obdana z visokimi zidovi in jim 
pravimo borjači. Borjači zato, ker 
ščitijo pred severovzhodnim vetrom, 

bolje poznanim kot burja. Zaprti so z 
vstopnim kamnitim portalom, ki mu 
pravimo porton ali kaluna. Kamen je 
sestavni del življenja Kraševcev, prvi 
so se tu naselili pred približno sedem 
tisoč leti. Obiskali smo mladinski 
hotel Pliskovica, ki je več kot štiristo 
let stara domačija, Pr´Slamčevih, pre-
oblikovana v hostel, z namenom, da 
bi Kras čim bolj uspeli približati tudi 
mladim. Predstavlja vse elemente 
tipične kraške hiše, katere nadstro-
pja so nadgrajevali po potrebi. Za 
kraški stil gradnje hiše pa je značilen 

tudi nam poznani gank. Rokodelci 
so željni novih znanj, zato nas je pot 
naprej vodila v kamnoseško delav-
nico kamnoseka samouka Jerneja 
Bortolata, kateri je z nami delil znanje 
o kraških kamnolomih, oblikovanju 
kamna, nastajanju izdelkov  ter njiho-
vem oblikovanju. Lahko smo si ogle-
dali razstavni prostor in si tudi kupili 
kaj za spomin. Pravi razstavni prostor 
pa je že domačija Bortolato sama, saj 
je novi del hiše oblikovan po zgledu 
kulturne dediščine in se ne razlikuje 
od starega stanovanjskega poslopja. 
Kamnite roke za leseni gank, kamniti 
steber, okrog oken kamnite preklade, 
pod krošnjo drevesa kamnita miza, 
podstavki za stole kamniti. Izražajo 
globoko spoštovanje do kamna, ki 

jim nudi tudi vir preživetja. Njegovi 
izdelki so visoko kakovostni, saj so 
bili tudi med državnimi protokolar-
nimi darili. Domač kraški teranov 
liker smo poskusili na domačiji pri 
Janezovih in na kmetiji Vrabec, kjer 
smo degustirali tudi kraški teran, 
ki ga pridobivajo iz trte refošk. Pri 
Janezovih je mogoče naročiti lesene 
unikatne izdelke po naročilu in kupiti 
domači kraški brinjevec. Nadaljevali 
smo pot in se ustavili na Filipičjem 
brdu, na turistični kmetiji Benčič, 
kjer smo že prijetno utrujeni pojedli 

okusno kosilo in se okrepčali. Nada-
lje smo si ogledali muzej in okolico 
v Deželnem naravnem Rezervatu 
Doberdobskega in Prelosnega jeze-
ra ter si za konec ogledali še kraško 
posebnost, vas Štanjel, ki se razlikuje 
od tipičnih kraških vasi po obzidju in 
Ferrarijevem vrtu, ki ga je zasnoval 
in uredil slovenski arhitekt in urbanist 
Maks Fabiani. Preživeli smo čudovit 
dan, ki nas je napolnil s prijetnimi 
spomini, mnogimi novostmi, novimi 
idejami. Zagotovo pa si ga bomo 
zapomnili po značilnem kraškem vo-
nju, kjer se že dodobra voha morski 
zrak, ki se meša z vonjem dišavnic in 
začimb, ki jih najdemo na vsaki kraški 
domačiji.

Eva Babnik

Društva
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Pomladno dogajanje v družbi članov Društva rokodelcev 
moravške doline

Od 27.5. do 30.5. se je v Ljubljani, 
na Kongresnem trgu, odvijal  osre-
dnji del Mednarodnega festivala 
»Igraj se z mano«, na katerem so 
zadnji festivalni dan sodelovale 
tudi moravške rokodelke. Moči so 
združile s članicami Neformalnega 
združenja Rožce Slovenije. Vsem 
znanja željnim obiskovalcem so 
prikazovale izdelovanje rož iz krep 
papirja, kdor je pokazal voljo je lahko 
poskusil tudi sam. Vodilo festivala 
je povezovanje skozi igro. Dogodki 
in aktivnosti spodbujajo socialno 
integracijo med otroci, mladostniki 
in odraslimi s posebnimi potrebami 
ter večinsko populacijo vseh gene-
racij. 
11.6. se je odvijalo četrto delovno 
srečanje rokodelskih organizacij Slo-
venije na sedežu Razvojnega centra 
Srca Slovenije v Litiji, pri katerem 
sodeluje tudi Društvo rokodelcev 
moravške doline v sodelovanju z 
razvojnim centrom, kot eden od Cen-
trov domače in umetnostne obrti. 
Sodelujoči so se odločili za podpis 
pisma o nameri k pristopu v Konzor-
cij rokodelskih centrov Slovenije, z 
namenom povezovanja, spodbujanja 
in krepitve tradicionalnih rokodelskih 
znanj, vključujoč sodobne podjetni-
ške pristope. Razprava je potekala 
o nadaljnih korakih, ki so potrebni 
za izboljšanje položaja rokodelcev 
posameznikov, kot tudi društev, obe-
nem pa tudi izboljšanje ali ohranjanje 

visokega nivoja kakovosti rokodelskih 
izdelkov.
V soboto, 14.6., se je v organizaciji 
Turističnega društva Sveti Vid v 
Šentvidu pri Lukovici odvijal Vidov 
sejem. Tudi tu so, kot že več let 
zapored sodelovali člani domačega 
rokodelskega društva. Svoje izdelke 
so predstavili na stojnicah: Branka 
Bizjan kvačkane izdelke, Zdenka Tro-
bec Milanovič klekljane mojstrovine, 
kolarsko obrt je prikazoval domačin 
Janez Pergar, Srečo Vidergar je izde-
loval in na ogled postavil izdelke iz 
lesa. Poskusiti je bilo mogoče doma 
pridelane, pristne slovenske izdelke 

in si ogledati prikaz domačih obrti. 
Poletje je že pričelo trkati na vrata in 
v Senožetih smo se udeležili 5. Po-
letnega sejma v naravi ob Savi, kjer 
smo svoje izdelke prav tako postavili 
na ogled na stojnici. Že kar običajno 
je to, da si udeleženci na stojnicah 
prizadevamo za prikaz izdelovanja 
izdelkov v živo, saj je to za obiskoval-
ce bolj nazorno in privlačno obenem. 
Nekateri z zanimanjem povprašajo 
za nasvet ali poprosijo za načrte ali 
vzorce.  Željnih znanja smo vedno še 
posebej veseli.

Eva Babnik

Tridnevno gostovanje rokodelcev na sosednjem Hrvaškem

Že tretje leto zapored smo se udeležili 
Revije tradicionalnih noš Nostalgija in 
Eko etno sejma Kaštelov 2014, ki sta 
se istočasno odvijala, od 20. do 22.6., 
v Kaštelu Starem pri Splitu. Revija in 
sejem sta potekala v organizaciji Turi-
stičke zajdenice grada Kaštela. Člani 
Društva rokodelcev moravške doline 
smo sooblikovali dogajanje z odzivom 
na povabilo Turističnega društva No-
tranjska, katerega člani nas vsako leto 
sprejmejo medse in so se v letih sode-
lovanja med nami spletle prijateljske 
vezi, za kar smo jim posebej hvaležni. 
Na prvem prireditvenem dnevu smo 
dopoldne sodelovali s stojnico, katero 

so krasili rokodelski izdelki, vestne 
izdelovalke so prikazovale tudi njihovo 
delo. Z zastavicami Evrope, Slovenije, 
Moravč in rokodelskega društva smo 
poskrbeli za dobro prepoznavnost 
naših domačih krajev, nadeli smo si 
jih tudi na oblačila, katera je krasil 
razpoznavni znak Društva rokodel-
cev moravške doline.  Ta dan se je 
odvijala tudi svečana otvoritev Eko 
etno sejma Kaštela, za dobrodošlico 
so nam pripravili pijačo, spremljali pa 
smo lahko tudi  nastop Kulturno ume-
tniškega društva Zaninović. Dan je bil 
poimenovan “Dan otvorenih konoba”, 
dan, ko so vinske kleti odprle svoja 

vrata in predstavile svojo ponudbo. 
V večernih urah je potekala svečana 
otvoritev Kaštelanskega kulturnega 
leta, ogledali pa smo si tudi modno re-
vijo priznanih kreatorjev, katerih dela 
so navdihnjena s tradicionalnimi no-
šami. Spremljali smo nastope ženske 
klape Neverin in kulturno umetniških 
društev iz Črne Gore in Lipovljana. 
Za zaključek večera je bila podeljena 
nagrada za izvirnost pri predstavljanju 
izdelkov in urejenost stojnice, ki je bila 
podeljena prav Društvu rokodelcev 
moravške doline in smo nanjo zelo 
ponosni. Za nagrado smo vsi prisotni 
člani društva prejeli izlet z ladjo in si to-

Društva
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krat z morja ogledali Kaštele, v Kaštel 
Sućurcu pa smo obiskali muzej zgo-
dovine Kaštelov. Drugi dan dopoldne 
smo pripravile tradicionalni slovenski 
“močan” zajtrk, ki ga je sestavljal kos 
doma pečenega belega kruha, po 
vrhu pa “šobl” oziroma kožnata kloba-
sa in hren. Zraven paše še pehtranova 
potica in seveda šilce žganja. Takšen 
zajtrk so imeli moški zgodaj zjutraj, 
preden so se odpravili opravljat zah-
tevnejša fizična dela. Obiskovalci so 
bili navdušeni in glas o tem, da se na 
trgu ponuja močan slovenski zajtrk 
se je hitro razširil naokrog. Zvečer 
smo na reviji predstavile tradicionalna 
slovenska oblačila. Branka in Lojzka 
sta nosili podeželjsko nošo, ki so jo 
ženske navadno nosile doma in pri 
opravljanju kmečkih opravil. Ker se 
je pri obutvi “šparalo”, so bile sploh v 
poletnih mesecih navadno kar bose. 
Marija in jaz sva predstavili slovensko 
podeželjsko praznično nošo, kjer ni 
smel manjkati cekar. Najimenitnejše 
in najlepše so bile črne noše, te pa sta 

predstavili Sara in Lea. Pri zavezova-
nju peč sta nam pomagali Nataša in 
Sonja, saj je to opravilo precej zahtev-
no. Bili smo lepo sprejeti. Sodelovala 
so tudi društva iz Poljske, Petrinje, 
Požege, Omiša ter otroci otroškega 
vrtca v Kaštelu in obrtniki iz Kaštelov, 

Zagreba, Vrbovskega, Novega Maro-
fa, Požege in Vukovarja. V upanju, da 
se čez leto spet vrnemo in ponesemo 
ime domače Moravške občine in 
Slovenije čez meje, na način, ki si ga 
obiskovalci zapomnijo. 

Eva BABNIK

Iz Društva upokojencev Moravče
Skupina šahistov je v Komendi za-
sedla sedmo mesto. Vsekakor so bili 
vesli, ker so izboljšali lanski rezultat. 
Če bo šlo tako naprej,  imajo dobre 
možnosti priti med prvo trojko. Saj se 
zavedajo, da vaja mojstra dela. 

Folklorna skupina še naprej nastopa 
v domovih starejših. 14. junija pa 
je nastopila med štiriindvajsetimi 
folklornimi skupinami na srečanju 
veteranskih folklornikov v Bistrici ob 
Dravi. Res je veliko truda s pripravami, 
ampak pravijo, da se splača, ker so 

povsod lepo sprejeti. Druščina na sre-
čanjih pa je tudi prijetna. Spoznavajo 
se novi prijatelji, stari se radi ponovno 
vidijo. Ta nastop terja cel dan. 

Pohodniki vztrajajo in se pripravljajo 
na višinsko točko izven Moravč, ka-
mor se bodo odpeljali z avtobusom. 
Navadno se zmenijo, da se povzpnejo 
na vrh iz različno dolgih in različno 
strmih smeri.

VR

Društva
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ODGOVORI ZA PRIHODNOST.

Nizki davki

Enostavni postopki

Odprto gospodarstvo
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LIBERALNO
GOSPODARSKA
STRANKA

LIBERALNO
GOSPODARSKA
STRANKA

Èas je za uèinkovite ukrepe! Èas je za gospodarstvo!

Republika Slovenija je v globoki gospodarski in finanèni krizi. Naši izdelki in storitve niso dovolj konkurenèni za svetovne trge. 
Potrebujemo nujne in korenite spremembe!

Država ne ustvarja delovnih mest. Delovna mesta ustvarja uspešno gospodarstvo. Naloga države pa je, da gospodarstvu 
zagotovi pogoje za uspešno delovanje!

Takoj moramo:
- Znižati davke in prispevke od plaè!
- Transparentno privatizirati državna podjetja in banke!
- Prekiniti plaèilno nedisciplino!
- Zmanjšati administrativne ovire za razvoj gospodarstva!
- Ustvariti uèinkovit trg dela, ki bo omogoèal razliène oblike zaposlovanja ob zagotavljanju socialne varnosti  delavcev!
- Omejiti delo na èrno in sivo ekonomijo!
- Zmanjšati porabo javnega sektorja na raven, ki jo zmore financirati gospodarstvo!

Niè od tega se ne bo zgodilo samo od sebe. Liberalno gospodarska stranka ne obljublja všeènih kozmetiènih popravkov in si ne 
kupuje vaše naklonjenosti z darili, ki jih boste na koncu sami plaèali.
Ponujamo zgolj svoje znanje in sposobnosti za rešitev gospodarstva, izhod države iz krize, varno starost upokojencev in 
možnost mladini, da se izobražuje in zaposluje v naši domovini, Republiki Sloveniji.

Prihodnost se zaèenja že danes, Lahko  jo Gradimo Skupaj.  Zaupajte nam svoj glas na volitvah!

Predsednik LGS Alojz Kovšca

Priloga - Volitve v Državni zbor 2014
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Iz šole in vrtca

Obisk Univerze za tretje življenjsko obdobje v Moravčah
Ob koncu šolskega leta smo na UNI-
VERZI ZA TRETJE ŽIVLJENJSKO OB-
DOBJE Lipa Domžale želeli pokazati 
rezultate svojega celoletnega dela in 
ker nas je nekaj slušateljev Lipe tudi iz 
občine Moravče, smo imeli zaključno 
prireditev 30. maja 2014 v Kultur-
nem domu v Moravčah. 

V uvodu je predsednica Univerze 
za tretje življenjsko obdobje Lipa 
Domžale gospa Metka Zupanek 
predstavila delovanje društva, ki letos 
zaključuje svoje sedemnajsto šolsko 
leto. V 85. oblikah dejavnosti Društva 
Lipa Domžale je bilo v tem šolskem 
letu aktivnih 850 članov in članic in je 
bilo opravljenih 4000 pedagoških ur. 
S ponosom in z veseljem je spregovo-
rila o rezultatih bralne značke pri tujih 
jezikih in slovenščini, ki bo svečano 
zaključena prav na Moravškem.
Razdeljeno bo 162 priznanj in sicer 
67 bronastih, 50 srebrnih in 45 zlatih 
bralnih značk. 
Sledila je kulturna prireditev, v kateri 
je kot prva nastopila domača Folklor-
na skupina Društva upokojencev 
Moravče. Prikazali so splet gorenjskih 
ljudskih plesov.
V nadaljevanju smo uživali ob zvokih 
kitar in citer skupine iz Lipe, ki jo vodi 
gospa Damjana Praprotnik.
Sledila je predstavitev tujih jezikov, ki 
se jih slušatelji učijo na Lipi: nemščina, 
angleščina, španščina, francoščina in 
italijanščina. Nemščino vodi gospa 
Vilma Šabec, angleščino, po kateri je 
pri slušateljih največje povpraševanje, 

saj učenje poteka od začetne stopnje 
do konverzacije, vodita predavateljici 
gospa Vladka Koren in gospa Tatjana 
Bogdanovič, pouk španščine pou-
čuje gospa prof. Irena Grmek, pouk 
francoščine in italijanščine pa vodi 
profesorica Vera Leban Sambolec. 
Med kulturnim programom so preda-
vateljice omenjenih 
jezikov spregovorile o svojem delu in 
delu slušateljev. Prejele so priznanja 
za bralno značko, ki so jih po prire-
ditvi razdelile svojem »učencem in 
učenkam«. Nekatere skupine ali po-
samezniki so se predstavili v jeziku, ki 
ga obiskujejo. Tako je gospa Stanka 
Sotlar povedala nekaj v nemškem je-
ziku in povedala recitacijo v angleščini 
in prevodu. Ob tem je gospod Janez 
Limoni zapel ob spremljavi kitare. Ob 
predstavitvi francoščine in italijanšči-
ne je skupina slušateljic pod imenom 
Bella Bimbo ob spremljavi harmonike, 
zapela pesem v italijanščini. 
Nato je zapel Lipin pevski zbor, ki 
ga vodi gospa Marina Aparnik, za 
glasbeno spremljavo s harmoniko pa 
poskrbi Mila Živulović. Zbor je zelo 
aktiven, saj nastopa na kulturnih prire-
ditvah v različnih krajih in ob različnih 
priložnostih. 
Na violino je zaigral tudi učenec 
Glasbene šole Luka Štiftar, ki se je 
izkazal tudi kot pevec, na tamburico 
pa je zaigral tudi priznani glasbenik 
Marcel. 
Zopet so zazvenele citre! Tokrat iz 
skupine citrark, ki so si nadele ime NO-
TICE. Vodi jih profesor Peter Napret.

Ljubiteljice ljudskih plesov, petja in 
igranja, ki so si izbrale ime ČEŠMIN-
KE, pa so zapele in zaplesale primorski 
ples STU LDI in poznana gorenjska 
plesa ŠTAJERIŠ in MRZULIN. Vodi jih 
gospa Boža Bauer. »Dekleta« so zelo 
vsestransko nadarjena, saj so tudi 
avtorice besedil. 
Literarno sekcijo na Lipi vodi gospa 
Zlatka Levstek, ki je tudi podpredse-
dnica Društva Lipa. Po predstavitvi 
svoje dejavnosti in sprejemu priznanj 
za slovensko bralno značko, so se s 
svojimi deli predstavile slušateljice 
te sekcije. S poezijo so se predstavile 
gospe: Anica Kvas, Marija Dodić in 
Mija Stupica, s prozo pa gospa Mira 
Smrkolj. 
Prireditev smo zaključili s sloven-
skimi ljudskimi pesmimi. Skupaj 
z Lipinim pevskim zborom so zapeli 
tudi poslušalci v dvorani.
Predsednica društva se je zahvalila 
gostiteljem in direktorici knjižnice 
Domžale gospe Barbari Zupanc Ober-
walder za zagotavljanje literature tako 
v domačem in tujem jeziku. 
V preddverju Kulturnega doma Morav-
če smo si ogledali še razstavo likov-
nih izdelkov članic Lipa in se družili 
z Društvom upokojencev Moravče in 
drugimi obiskovalci. Ugotavljali smo, 
da je bil to večer, ki bo vsem prisotnim 
ostal v lepem spominu. Podrobneje 
pa so se tudi seznanili z delovanjem 
Univerze za tretje življenjske obdobje 
Lipa Domžale. 

MIRA SMRKOLJ
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Tekmovanje Fire Combat v Moravčah
Dne 14. 6. 2014 je na športni ploščadi 
za OŠ Jurija Vege v Moravčah poteka-
lo 3. državna tekma tekmovanja Fire 
Combat. Ta gasilsko športna discipli-
na se je odvijala v Moravčah že tretje 
leto zapored in, moramo se pohvaliti, 
da je letošnja udeležba bila najboljša 
do sedaj. Od 54 prijavljenih ekip 
je nastopilo 47 dvojic v vseh petih 
kategorijah. Priprave na tekmovanje 
so potekale že več mesecev, tako z 
iskanjem sponzorjev, kot z urejanjem 
papirjev, intenzivne priprave na tek-
movanje pa so potekale zadnji me-
sec dni pred tekmovanjem, saj smo 
letos sami sestavili in pridobili lastno 
potrebno opremo za izvedbo tekmo-
vanja (visoko oviro, rov in predvsem 
stolp), ki sta jo pred samim začetkom 
tekmovanja, s krajšo slovesnostjo, v 
uporabo predala župan občine Morav-
če Martin Rebolj in poveljnik Gasilske 
zveze Moravče Janez Povirk.
Pri sami organizaciji in izvedbi je 
pomagalo 50 članov društva PGD 
Moravče, nekaj posameznikov iz 
ostalih društev v Gasilski zvezi Mo-
ravče, PGD Prevoje, občina Moravče, 
Društvo krajanov Limbarska gora, 
Društvo za raziskovanje jam Simon 
Robič ter mnogi drugi donatorji in 
sponzorji, katerim se zahvaljujemo 
za vso pomoč in podporo pri pripravi 
in izvedbi tekmovanja, brez katerih 
nam ne bi uspelo izvesti tekmovanja 

na tako visokem nivoju.
Med 47 nastopajočimi je bilo letos 
kar 10 ekip iz domače zveze, od tega 
7 iz domačega društva in po ena 
ekipa iz Velike vasi, Peč in Vrhpolj. 
Rezultati vseh domačih ekip so bili 
skromni, vendar za prvi nastop vseeno 
spodbudni, kar pa je dober znak za 
prihodnost tekmovalnih ekip iz PGD 
Moravče. Izpostavil bi odličen rezultat 
ekipe »ta mlada 2« (Milan Peterc in 
Aleš Klopčič)  v kategoriji C, ki je do-
segla odlično tretje mesto. V kategoriji 
A so domače ekipe Brata Groboljšek, 
Velika Vas 1, Spermija, Trezna soldata 
in Podivjana petelina dosegle 26., 25., 

24., 19., in 14. mesto, v kategoriji B 
so domače barve predstavljale ekipe 
Toro pa Pončo, Pstoška norca in Se ne 
morva zment, ki so dosegle 7., 6., in 5. 
mesto. V kategoriji D pa je dosegla 7. 
mesto ekipa Kao Pipi in Melkijad.
To je bllo tretje tekmovanje v letošnji 
sezoni, naslednje pa bo potekalo v 
Spodnji Polskavi 3. 8. 2014.
Še enkrat bi se rad zahvalil vsem 
skupaj in vsakemu posebej za vso 
pomoč. 

Z gasilskim pozdravom,
NA POMOČ!

Blaž Jaksetič, vodja tekmovanja

Bralne lučke
Katera hiša se nahaja na Ulici obla-
kov, je lahko skupinski samomor tudi 
očarljiv, čigava je Hanule, kako se 
giblje panonska ravnica? Tole smo 
se spraševali ob prebiranju del raznih 
avtorjev, iz različnih koncev sveta. 
Nekatera od njih pa so že v naslovu 
nosila imena. Johanna, krajše Hanna, 
čisto na kratko Anna. V kako velikih 
stvareh se skriva bog? Tematika je 
bila zelo raznolika, socialna, bivanj-
ska, zgodovinska. Prebirali smo tako 
prozna dela kot poezijo in letošnjo 
bralno sezono zaključili s filmskim 
večerom. Večeri v knjižnici so bili 
v letošnjem bralnem obdobju polni 
pozitivne energije, smeha, življenj-
skih modrosti, toplih besed in novih 
spoznanj v prijetni družbi, katerih 
se Ana vedno veseli. Bralna sezona 

je bila za Barbaro kakopak bralna, 
razveselilo jo je spoznavanje novih 
žanrov, ki se jih drugače morda ne 
bi lotila brati in so jo presenetili. 
Lepo je deliti mnenja, jih slišati tudi 

od drugih, zanimivo je opazovati in 
razmišljati o različnih pogledih na 
prebrano, ki se nemalokrat dotakne 
tudi naših življenj. Bralnega krožka, 
skupine poimenovane Bralne lučke, 
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smo se udeleževale predvsem pred-
stavnice ženskega spola različnih 
generacij, zato je bila interakcija in 
debata ob prebranih delih še toliko 
bolj zanimiva. Torej, lahko je samo 
naslov, beseda, verz, kitica, poved, 
stavek, odstavek, stran, poglavje, 
način pisanja, celotna zgodba, vseh 
574 strani - nekaj manj ali več, tisto 
kar nas prevzame.  Lahko pa so tudi 

druženje, ljubezen do knjig, radost 
ob prebiranju, modrosti, ki jih z vsa-
ko stranjo sprejemamo, napake, ki 
si jih zapomnimo, stvari, ki bralcem 
prinašajo dodano vrednost in jih bo-
gatijo. V imenu vseh zvestih Bralnih 
lučk se zahvaljujem Marjani Majdič 
Kočar, da nas je vsak mesec znala 
popeljati v drug kraj, za katerega do 
sedaj mogoče sploh nismo vedeli, da 

obstaja, in da nam je skupaj uspelo 
razvozlati fenomen, da je recept za 
uspešno življenje skrit v besedah 
»Samo skupaj, nič drugega«. 
»Knjiga ti vzame čas, vrne ti pa bo-
gastvo dojemanja sebe skozi njo, 
na način, ki si mislil, da ga sploh ne 
poznaš.« Anja

Eva Babnik

Poletje ujeto v strune 2014

Tamburaši iz Vrhpolj so pripravili že 3. 
letni koncert z gosti na Gradu Tuštanj, 
ki ga poimenujemo »Poletje ujeto v 
strune«. Igralo in pelo se je slovensko 
glasbo. Tudi takšno, ki so jo poznali 
že naši predniki. In takšno, ki je plod 
naših tamburašev, saj število sklada-
teljev narašča.
Prvi gostje so bili gospodje, ki že 65 
let slišijo na ime Moški pevski zbor 
Šmarje-Sap. Z našimi tamburaši so se 
srečali že pred 4-imi leti, ko so pripra-
vili koncert v njihovem kraju. Takrat 
se je tam igralo in pelo dalmatinske 
pesmi. Zbor šteje 21 članov. Njihova 
vodja je ga. Mojca Jevnikar Zajc.
Naslednje gostje pa so bile iz neposre-
dne bližine, sosednje občine - Dom-
žale. Uršula Jašovec, Urška Gregorič, 

Anja Hrovat, Vanja Osolnik in Vesna 
Potokar sestavljajo Vokalno skupino 
Dotik. Niso dolgo skupaj, a za seboj 
imajo veliko število nastopov tako 
doma, kot v sosednji Hrvaški. 
Tamburaši so z obema zboroma pri-
pravili tudi duet ter za zaključek so 
še skupno zapeli Al me boš kaj rada 
imela, kar je bil cukerček večera. 
Navdušili so vsi, tako tamburaši kot 
gostje. Številčnost Moškega zbora in 
mladi glasovi skupine Dotik so dodali 
vrednost tradicionalnemu koncertu 
in vzdušje, ki je bilo sproščeno in 
prijetno. 
Kljub slabemu obisku, čemur so bo-
trovale prireditve v okolici ter slabo 
vreme, lahko rečemo, da je koncert 
uspel. Dež nas je ujel le zadnjih nekaj 

pesmi, ko so se ljudje umaknili pod 
grajske arkade, tamburaši pa zaradi 
instrumentov počakali in potem pohi-
teli z zaključkom koncerta. Ni vreme 
narekovalo razpoloženja, ampak je 
bilo zato še bolj zanimivo.  
Zahvala gre vsem nastopajočim, 
predvsem pa Petru Pirnatu, ki nam  
omogoči izvedbo tega koncerta vsako 
leto. 
Poletje se je še za korak približalo. Čas 
počitnic tudi. To so počitnice ne le za 
otroke, ampak tudi starše in kulturni-
ke, ki si med poletjem nabiramo moči 
za nov zagon. Veliko je še prireditev 
v teh dneh, zaživela bodo poletna 
gledališča in jesen bo kmalu tu. 

Natalija Brodar

Noč knjige tudi v Moravčah
V sredo, 23. 4. 2014 je po celi Sloveniji 
potekala Noč knjige. Pridružila se ji je 
tudi Krajevna knjižnica Daneta Zajca 
Moravče in ta dogodek obeležila z 
bogatim programom. Ob 17. uri se je 
dogajanje pričelo s pravljično urico; 
Večer z želvo Živo, katero je obiskalo 
kar precejšnje število otrok. Večer se 
je nadaljeval z ljudskimi pravljicami; 
Katarina Barbara. Nato se je uradno 
pričela Noč knjige. Literarnega ve-
čera se je udeležilo ravno pravšnje 
število obiskovalcev; po večini članov 
moravškega bralnega kluba Eleganca 
besed. Knjižničarka Katarina Peterc 
je obiskovalcem pripravila pester pro-
gram, katerega so obogatili tudi sami 
obiskovalci s svojimi izkušnjami. Vsak 
je moral namreč izbrati svojo najljubšo 
knjigo in jo predstaviti ostalim. Nato so 
se nam predstavili gostje, ki so vsak 
na svoj način povezani s knjigami. 
Mlada ilustratorka, Tjaša Cigula, ki 

je ravno razstavljala v knjižnici svoje 
ilustracije Alice v čudežni deželi, je 
predstavila potek dela ter načrte za 
prihodnost. Predstavil se nam je tudi 
Mitja Lovše,odličen igralec in tudi pi-
sec dramskih besedil, ki je predstavil 
nekatere svoje dosedanje projekte in 

želje za prihodnost. Med 
gosti je bil tudi Leon La-
vrič; avtor knjige Odsev 
blišča Moravških gra-
dov, ki je predstavil svoje 
spopadanje z zbiranjem 
gradiva za tovrstno knji-
go, težavami, ki se pri 
tem pojavljajo in zakla-
di, ki jih ob tem lahko 
odkriješ. Na daljavo sta 
se pridružila gostom še 
pesnik Matic Javoršek in 
pisatelj Robi Zaviršek, ki 
se same prireditve nista 
mogla udeležiti in je zato 
knjižničarka prebrala 

nekaj odlomkov njunih del. Večer je 
minil v prijetnem druženju in vsak od 
obiskovalcev je odšel domov z lepo 
novo izkušnjo. Upamo, da v Moravški 
knjižnici postane noč knjige tradicija. 

AL
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Praznovanje Pihalne godbe Moravče

Vojko Zajc, predsednik Pihalne 
godbe Moravče: »S koncertom sem 
zelo zadovoljen. Vsi smo se zelo 
trudili, dvorana je bila polna, obisko-
valci navdušeni in to je bilo tisto, kar 
smo si želeli. Je bilo nekaj manjših 
napakic, ki pa jih obiskovalci verje-
tno niso opazili.«

Martin Rebolj, župan: » Že dolgo 
spremljam moravško godbo, saj nas 
razveseljuje na večini prireditev v 
našem kraju. Lahko rečem, da je 
naredila velik skok,  kar se tiče kva-
litete. Zanimivo je in tudi opazno, 
da je večina godbenikov z glasbeno 
izobrazbo , pomembno pa je tudi, da 
so pri vsakokratni menjavi dirigenta 
uspeli pridobiti nekoga,  ki jih je  s 
svojim delom nadgradil. Na godbo 
smo ponosni, upam, da bodo uspešni 

še naprej na svoji poti in prepričan 
sem, da jim bo naša Občina  stala 
ob strani, kar zadeva finančno po-
moč.«

Miro Capuder, prvi kapelnik, 
prejemnik priznanja Častni član 
PGM, prvi dirigent: »Najprej 
moram priznati, da sem kar malo 
razočaran, ker ni bilo nikjer zasle-
diti kakšnih starejših fotografij naše 
godbe.  Veliko fotografij je bilo na 
zloženki, na projekciji  med koncer-
tom tudi, ampak to so bile same no-
vejše. Pogrešal sem kakšno starejšo 
sliko, izpred 40 let npr. ali kakšno z 
mažoretkami, ki jih je pre leti vodila 
moja hči Marjana.  Obstaja foto-
grafija godbe iz leta 1924, pa tudi 
iz leta 1975, ko smo se fotografirali 
na stopnicah v parku, še v civilnih 

oblačilih, ko je bila prva prvomajska 
budnica. 
Glede programa pa sem navdušen. 
To je kvaliteta, sploh nimam nič 
pripomb glede izvedbe in progra-
ma, zelo sem ponosen na moravško 
godbo.«

Miran Šumečnik, trenutno diri-
gent moravške godbe, sicer tudi 
dirigent Pihalnega orkestra Zarja 
Šoštanj: »Glede koncerta, ki smo ga 
pripravljali, sem bil v velikem priča-
kovanju, ali nam bo uspelo. Moram 
povedati, da smo »fejst  garal«, skozi 
celo leto stopnjevali tempo in res 
prišli do tega koncerta. Mislim, da 
je uspel vrhunsko. Kar je bilo možno 
s takim koncertom narediti, smo na-
redili.  Orkester napreduje,  delajo, 
pridno hodijo na vaje, so vodljivi, 

Ob praznovanju 90-letnice usta-
novitve je Pihalna godba Moravče 
priredila slavnostni koncert, ki je bil 
v dvorani Kulturnega doma v petek, 
23. maja 2014.
Slavnostni koncert se je pričel s sklad-
bo Slovenska koračnica našega rojaka 

Gvida Učakarja, pravzaprav s posnet-
kom iz leta 1975, ki je še ohranjen v 
arhivu, sledilo pa je igranje v živo. 
 Godba je po drugi svetovni vojni po-
novno začela delovati leta 1974, zato 
je bila tudi instrumentalna zasedba 
bolj skromna, kar je bilo razvidno tudi 

z zvočnega posnetka.  
Program je bil pester. Vanj so bile 
zajete različne skladbe, omenim naj 
skladbo Beauty and the Beast (Lepoti-
ca in zver),  kjer smo ob zvokih godbe 
lahko uživali tudi ob projekciji risanke.  
Po vsaki skladbi smo obiskovalci izva-
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z njimi se da dobro delati, se zelo 
dobro razumemo in smo s koncertom 
vsi skupaj zelo zadovoljni.«

Jože Setničar, dobitnik Jubilejnega 
priznanja sklada za 50 let dela v 
godbi: »Ob prejemu priznanja sem 
bil zelo presenečen. Nisem vedel, da 
mi pripravljajo priznanje. V glasbi in 
z glasbo sem že 50 let. Bil sem v god-
bi Litija, pri ansamblu Litijski fantje 
sem deloval 23 let, z njim smo bili v 
hotelu Union hišni ansambel. Potem 
je leta 1990 godba Litija nehala z 
delovanjem za dve leti, zato sva šla 
z bratom Stanetom k moravški godbi, 
ker nama je bilo dolgčas. Iz Kresnic 
sva se dvakrat tedensko vozila na 
vaje v Moravče,  sedaj pa sem pri 
godbi že 22 let. Vmes smo še usta-
novili skupino Leseni rogisti, člani 

so tudi moravški godbeniki. Ko sva 
prišla v moravško godbo, sva ugoto-
vila, da sva bila kar malo potrebna, 
godba ni bila tako močna, malo je 
bilo klarinetov, flavt, mislim, da sva 
jim dala kar malo zagona. Moj prvi 
nastop z moravško godbo je bil leta 
1992 v Planici, ko je zmagal Espen 
Bredesen. Nekaj časa, pravzaprav 
prvih pet let,  sem hodil pomagat 
igrat  tudi godbi Lukovica, ki je lani 
praznovala 15-letnico delovanja.«

Milan Kokalj, vodja vokalne sku-
pine Oda, zbora upokojencev, član 
ansambla  Franca Miheliča: »Čla-
ne in članice godbe moram pohvaliti 
predvsem zato, ker jih spremljam 
vrsto let in vem, kako  je godba 
napredovala: od Alešovega Mirota, 
preko Saša Vavpetiča do Cizeja in 

Podlesnika. Z novim dirigentom 
Miranom Šumečnikom  je godba 
dobila vrhunskega strokovnjaka, ki je 
iz njih uspel spraviti glasbeni maksi-
mum. Izvedli so zelo težek, zahteven 
program, za kar je potrebno trdo 
delo. Pripravili so krasen kulturni 
dogodek, krasen koncertni večer, 
na to je lahko ponosna cela dolina, 
cela občina, vsi kulturniki, ki delamo 
za to, da gojimo ljubiteljsko kulturo 
Moravške doline. V naši občini ima-
mo veliko zborov, orkester, glasbenih 
skupin in če vse to združimo, dobimo 
omikano kulturno osebno izkaznico 
nekega kraja in upam, da se bo tudi 
v bodoče občina zavedala, da ima v 
ozadju vojsko ljudi, ki se ukvarja z 
ljubiteljsko kulturo in da smo na to 
lahko ponosni.«

jalce nagradili z gromkim aplavzom, 
zato smo bili na koncu deležni še 
dodatka. 
Zanimive so bile štiri solistke na flav-
tah, ki so  navdušile občinstvo. Tudi 
tolkalist Žiga Dostal je na svojem 
instrumentu pokazal svojo izjemno 
nadarjenost. Kot solist – pevec  se je 
predstavil tudi dirigent Miran Šumeč-

nik, ki je zapel Za prijatelje. 
Med koncertom so godbeniki za svoja 
leta delovanja v godbi prejeli Galluso-
ve značke, ki jih je v imenu Javnega 
sklada  republike Slovenije za kultur-
ne dejavnosti podelil Pavel Pevec, 
vodja območne izpostave Domžale. 
Posebno, jubilejno priznanje sklada 
je prejel Jože Setničar za 50-letno 
delo v godbi. 
Tudi godba je podelila dve posebni 
priznanji – častni član Pihalne godbe 
Moravče.  Prvo priznanje za velik 
prispevek k razvoju Pihalne godbe 
Moravče je prejel prvi dirigent Miro 
Capuder. Drugo priznanje pa je godba 
posmrtno podelila Minčetu Močilni-
karju za dolgoletno delo predsednika 
in člana godbe.  Priznanje je sprejela 

njegova žena.
Nad koncertom smo bili vsi navdu-
šeni, zato sem za mnenje poprosila  
nekaj udeležencev  oz. obiskovalcev 
koncerta.

Praznovanje godbe se je nadaljevalo 
v nedeljo, 25. maja, s povorko šestih 
godb (Kamnik, Mengeš, Lukovica,  
Domžale, Zarja Šoštanj in Moravče). 
Povorka se je vila od šole do veselič-
nega prostora, kjer je vsaka godba 
pripravila kratek koncert, nato pa so 
vse godbe skupaj pod dirigentsko 
paličico Mirana Šumečnika  zaigrale 
tri skladbe. 

Božena Groboljšek, 
Foto: Simon Burja in Katja Brate
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Prometne dejavnosti na OŠ Jurija Vege v šolskem letu 
2013/14

V letošnjem šolskem letu je na naši šoli 
44 učencev petega razreda opravilo 
kolesarski izpit. Najprej so opravili teo-
retični del izpita in vožnjo na poligonu, 
nato pa smo pričeli z vožnjo v prometu. 
Trasa, po kateri vadimo vožnjo in tudi 
opravljamo kolesarski izpit, poteka po 
Vegovi ulici do banke, nato po regio-
nalni cesti mimo parka do avtobusne 
postaje, kjer imamo obračališče. Na tej 
poti se učenci srečajo z vsemi prome-
tnimi pravili, ki jih potrebujejo za varno 
vožnjo v prometu. Kolesarski izpit vsi 
učenci opravljamo s šolskimi kolesi, 
za kar gre zahvala Občini Moravče za 
financiranje nakupa tolikšnega števila 
koles.
Tudi sicer so na šoli preko celega 
šolskega leta potekale različne akcije, 
povezane s prometom. 
Prvošolčke je v začetku leta obiskal 
policist in jim pokazal varno šolsko 
pot, ki je označena z rumenimi srčki, 
od središča Moravč do šole. 
V drugem, tretjem in četrtem razredu 
smo se o prometu pogovarjali pri pou-
ku. Četrti razred pa se je že preizkusil 
v vožnji s kolesom na spretnostnem 
poligonu.
S petimi razredi smo se prijavili na 
razpis Varno kolo, ko ga je organizirala 
družba Butan plin d.o.o. Preko tega 
projekta smo opazovali promet v na-
šem šolskem okolišu, si beležili nevar-
ne točke v prometu, narisali nekatere 

prometne znake, ki se pojavljajo v ob-
čini, se pogovarjali o varnem kolesar-
jenju in uporabi kolesarske čelade ter 
izdelali leseno maketo kolesa. Seveda 
nismo mogli mimo tega, da bi bilo v 
občini potrebno storiti še marsikaj, da 
bi bili šolarji na poti v šolo varnejši. 
Na razpisu je sodelovalo 92 šol, naši 
učenci pa so dosegli 29. mesto.
Preko kolesarskega kotička, ki ga 
imamo v šoli, ozaveščamo učence in 

starše ter ostale obiskovalce šole, da 
je varnost v prometu na prvem mestu, 
ne glede nato, ali si pešec, kolesar, 
roler, rolkar ali voznik.
Tudi v času počitnic ne pozabimo na 
to.Veliko vlogo ima pri tem družina 
in domače okolje. Mogoče so ravno 
počitnice priložnost, da izkoristimo 
kakšno urico za kolesarsko pot po 
opravkih ali na krajši ali daljši izlet. 

Ksenija Volf

Prvo leto EFT v šoli

Mogoče sem malo drugačna vzgojite-
ljica, ker me zanimajo tiste » nevidne 
stvari« pri sebi in učencih, sem pa 
tudi človek, ki vedno išče še kaj več, 
drugače. Tisto drugače in več je bila 
v letošnjem šolskem letu uporaba EFT 
(Emotion Freedom Technical) metode 
v moji skupini podaljšanega bivanja. 
Kam segajo začetki? Že pred nekaj leti 
me je pritegnila oddaja Dobro jutro, 
kjer je v pogovorni oddaji sodelovala 
Pika Rajnar- predavateljica EFT meto-
de v Sloveniji. Poleg vsega, kar sem 
slišala, me je najbolj pritegnilo to, da 
metodo EFT že uspešno uporabljajo 
na nekaterih šolah po Sloveniji in da 
se je lahko nauči vsak, tudi otrok. Ves 

čas sem razmišljala, kako bi metodo 
prenesla v razred, predvsem ker želim, 
da se otroci dobro počutijo v šoli. Ne 
moreš pa uporabljat EFT metode, če 
opraviš samo 4 urno delavnico, prva 
stvar je, da se izšolaš, nabiraš kilo-
metrino. Tudi če sam ne uporabljaš 
tehnike na sebi, se ne izobražuješ in 
izpopolnjuješ, ne moreš učiti drugih, 
še zlasti ne otrok, se je začelo bolj 
resno izobraževanje iz priročnika, pa 
iz knjige EFT za telebane, različna 
izobraževanja najprej pri Sabini Šilc, 
nato pri Darji Bitenc Logar in nazadnje 
še pri Piki Rajnar, kjer sem pridobila 
naziv EFT izvajalec metode EFT po 
mednarodnem standardu AAMET. 

Lahko se pohvalim, da nas je trenutno 
v Sloveniji 35. 
Tehnika doseganja čustvene svobode 
- EFT je namreč metoda, o kateri Pika 
Rajnar, predavateljica in zastopnica 
AAMET (Association for Advance-
ment of Meridian Energy Techniques) 
za Slovenijo (uradne svetovne organi-
zacije za EFT) in tudi najzaslužnejša, 
da veliko ljudi pri nas že pozna EFT, 
pravi, da je videti jako trapasto, ampak 
deluje, četudi vanjo ne verjameš. Gre 
za preprosto tehniko, s katero sami, 
z dotikanjem s prsti (tapkanjem) po 
določenih točkah na glavi in prstih, 
uravnovesimo energijo, ki potuje po 
telesnih kanalih, meridianih, ob tem 
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pa glasno izgovarjamo določene 
besede, ki označuje naš »problem«. 
Ta pretok energije je pomemben za 
ohranjanje telesnega in čustvenega 
zdravja. To je metoda, s katero si lahko 
prav vsak sam, tudi otrok, pomaga, 
da se znebi bolečine, treme, sramu, 
nervoze, različnih strahov in drugih 
neprijetnih občutkov, ki nam grenijo 
vsakdan. Pomembno pri vsem tem 
pa je še to, da kljub temu, da imamo 
nek »problem«, v resnici z nami ni 
nič narobe, v nas živi samo takšen ali 
drugačen zoprnež, in to sprejemamo, 
se imamo radi in vsi drugi nas spreje-
majo in nas imajo radi, to tudi naglas 
povemo. 
Za vsak nov projekt, nov način dela, 
potrebuješ najprej podporo vodstva. 
Ko sem ravnateljici omenila, da bi 
metodo EFT izvajala v moji skupini 
podaljšanega bivanja, mi je dala so-
glasje. Niti ni bila preveč radovedna 
in seznanjena , kakšna metoda je to, 
ampak mi je zaupala. Kmalu je sledil 
1. roditeljski sestanek za skupino PB 
(podaljšano bivanje) in predstavitev 
metode staršem. Tudi pri starših sem 
dobila podporo. Začeli smo s pravljico 
Čarovnikova želja, ki govori o tehniki 
EFT, o tem, da je rešitev problema 
v nas samih, problem pa rešimo z 
našimi čarobnimi prstki. Učence so 
pravljico z navdušenjem sprejeli. Takoj 
so želeli, naj jim narišem zemljevid 
točk, po katerih se tapkajo s prstki. 
To ni bilo potrebno, saj so tehniko 
hitro osvojili. Proti koncu leta pa sem 
jim predstavila še pravljico Zvezdica 
in zlate niti, ki ravno tako govori o 
tehniki EFT, kako smo vsi prepleteni z 
zlatimi nitmi. Na te naše zlate niti se 
nabirajo smeti, smeti pa predstavljajo 
jeza, sram, nervoza, nemir, žalost, 
prepričanje, da nismo dovolj dobri, da 
ne zmoremo, občutek krivde, strah in 
še vsi takšni in drugačni slabi občutki. 
Ko se dotikamo s svojimi prstki po do-
ločenih delih telesa, se te zlate čistijo 
in spet se počutimo dobro. Učenci 
se na tapkanje različno odzivajo. 
Nekaterim je všeč, nekateri tapkajo 
samo skupinsko, nekateri pridejo 
sami s prošnjo, če bi z njim tapkala 
z njimi individualno, nikogar pa ne 
silim, samo povabim jih. Nekaj otrok 
je bilo nad tehniko tako navdušenih, 
da so jo uporabljali tudi samostojno, 
doma, pritegnili so še svoje starše; 

nekaterim otrokom pa je bolj ustrezalo 
tapkanje samo v skupini ali da sem 
tapkala z njimi jaz namesto staršev. V 
nekaterih šolah in vrtcih uporabljajo 
za tapkanje medvedka Zdravka, ki ima 
označene točke po telesu. Nam pa se 
je v razredu pridružil tiger, poimeno-
vali smo ga tiger Tapko. Poleg njega 
je bil tapkalski dnevnik, v katerega 
sem zapisovala individualna tapkanja, 
kjer smo odtapkali različne zoprneže 
/ mamico pogrešam, v trebuhu me 
zvija, glava boli, v trebuhu mi tolče, 
strah pred zobozdravnikom, sošolka 
mi je rekla…, v stranišču so me gledali, 
ponoči ne upam spat na hrbtu, noben 
se z mano ne igra, doma se večkrat 
tresem, jeza na sošolca , prepričanje- 
nihče me ne mara, neprijetne sanje, 
strah pred pisanjem črk, da se ne bom 
mogel spomniti črke, strah, če se bom 
zmotil, posmehovali so se mi, strah 
pred sprejemnim izpitom za glasbeno 
šolo …./ Nekaj mesecev je bil Tapko 
zelo aktualen, kasneje pa so učenci 
tapkali raje po svojem telesu. Nekaj 
teh tapkalskih zgodb je objavljenih na 
spletni strani avtorice pravljice Zvezdi-
ca in zlate niti Darje Bitenc Logar. Na 
skupinskih tapkanjih pa smo izbrali 
temo, ki je bila vsem skupna: nemiren 
sem, jeza na sošolca, težko je sedet 
pri miru, tapkali smo na prepričanje, 
da ne zmorem, ne znam, strah pred 
nastopom, sošolcu sem to naredil…
Večkrat me starši vprašajo, kako bi 
tapkanje lahko pomagalo otrokom 
in vedno jim povem, da se splača 
poskusiti. Rezultati pa bodo hitrejši in 
globlji, če tapkajo tudi starši. Prosila 
me je za pomoč mami učenca iz 5.r, 
kaj naj naredi, da sin noče tapkat, ona 
pa bi mu rada pomagala, ker ve, da 
zna pripraviti govorni nastop, ampak 
je prepričan, da ne bo več kot za tri. 
Napisala sem ji, kako naj ona tapka 
namesto njega ( tudi to se da!) in nad 
rezultatom je bila še sama presene-
čena. Prvič je dobil za govorni nastop 
oceno 5.
Ker ne želim znanja zadržati zase, rav-
no nasprotno, želim da se te metode 
nauči čim več ljudi. Organizirala sem 
več delavnic. Najprej v šoli za učitelje, 
za starše moje skupine podaljšanega 
bivanja, potem še nadaljevalno za 
starše in učitelje. Moja naloga je bila 
predstavitev za tiste, ki jih to zanima, 
nikogar pa v to nisem silila. Nekateri 

so znanje takoj prenesli v prakso, 
posebno učitelji, ki nudijo dodatno 
pomoč učencem. Moje mnenje, pa 
tudi mnenje izkušenih izvajalcev je, 
da ne more izvajat te metode z učen-
ci nekdo, ki je opravil samo 4 urno 
delavnico. Najprej se moraš izšolat, 
nabirat kilometrino, šele potem lahko 
to metodo izvajaš z drugimi. Moja že-
lja je, da se te metode nauči čim več 
učiteljev in vzgojiteljev. Je pa res, da 
v to ne smejo bit prisiljeni.
S strani staršev je prišla ideja, da bi 
začetno delavnico organizirala v knji-
žnici v Moravčah. Tolikšnega obiska 
res nisem pričakovala. Med njimi so 
bili stari in mladi, mamice in očka in 
babice in tudi otroci, saj je tehnika pri-
merna za vsakega in se je lahko nauči 
vsak. Temu je sledilo še nekaj začetnih 
in nadaljevalnih delavnic v gasilnem 
domu v Moravčah, nekajkrat smo se 
zbrali tudi na skupinskih tapkanjih. Od 
vseh, ki so poskusili tapkanje, so sami 
pozitivni odzivi. Seveda pa tapkanje 
deluje in osvobaja, če tapkaš.

EFT - tapkanje je učinkovita tehnika, 
če ste pripravljeni “opraviti delo”. Ni 
dovolj, da veste za tapkanje, ni dovolj, 
da berete knjige, članke in zgodbe o 
tapkanju. Do spremembe bo prišlo 
samo, če se boste osredotočili na svoj 
problem in tapkali. EFT ali tapkanje je 
tehnika za samopomoč, vendar je pri-
poročljivo kdaj tapkati tudi v skupini 
ali v paru. Tapkanje v šoli individualno 
je meni še posebej pri srcu. Opazila 
sem , da se je med nami stkala poseb-
na vez. Vsakemu, ki pride z željo, da 
bi tapkala z otrokom pa svetujem, da 
čim več tapka tudi sam, če želi hitro 
do konkretnih rezultatov. Če kdo misli, 
da bo spremenil otroka, mora tapkat 
najprej svoj odnos do otroka.
Tapkanje pa ni nadomestilo za uspe-
šen pouk, to ni zdravilo, ki bi umirilo 
vse otroke in rešilo vse probleme, to je 
nekaj za zraven, to je nekaj več. Kaj to 
je, ve vsak, ki je kdaj poskusil tapkat.

Naj se na koncu zahvalim ravnateljici 
za podporo in staršem za zaupanje, da 
sem lahko dodala nekaj več.

Marija Gotar,
vzgoj. v podaljšanem bivanju, 

EFT izvajalka 2.st. 

www.moravce. si
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Z vetrom

Mesec maj na naši šoli pomeni aso-
ciacijo na morje in jadranje. Zakaj? 
Vsako leto že tradicionalno in željno 
sodelujemo v izobraževalno-terapev-
tskem projektu »Jadranje za jutri« v 
organizaciji športnega društva SAPPA 
iz Kamnika.
Udeleženci vedno znova ugotavljamo 
le pozitivne posledice takega učenja 
in druženja. Tudi letos smo skrbno 
izbrali sodelujoče učence, ki so morali 
biti pridni, delovni in učno uspešni, z 
veliko empatije do okolice. To je bila 
torej za njih enkratna nagrada, za ka-
tero se je bilo vredno truditi vse leto. 
Ekipa je štela šest učencev, od tega so 
bili trije dečki iz PPVI in tri deklice iz 
programa NIS. Med seboj so delovali 
kot pravi tim, ki se je dopolnjeval na 
vsakem koraku. 
Že na poti do Pule, od koder smo za-
čeli našo jadralsko avanturo, smo se 
dobro sprostili, se spoznali in sklenili 
nova prijateljstva z učenci iz Kamnika 
in Kočevja. Tako nam je vožnja v hipu 
minila. V marini pa so nas pričakali ši-
roko nasmejani obrazi fantov društva 
SAPPA, ki so se vse leto trudili in zbi-
rali sredstva, da so učencem polepšali 
življenje s tako enkratno izkušnjo. 

Že je sledilo vkrcanje na jadrnico in 
prva bitka z vetrovi se je lahko zače-
la. Premagan je bil strah in vsakega 
naslednjega dne smo še bolj veselili. 
Dan ni bil dnevu enak. Vsak je prinašal 
nova spoznanja, nove dogodivščine. 
Ves čas so gostitelji za nas lepo skrbeli 
in nas razvajali ne le z vožnjo po mor-
ju, pač pa tudi s sladkimi palačinkami, 
s čarovnikom, z glasbenim nastopom 
in bogatimi darili, s katerimi so nas 
presenetili zadnji večer.
Zakaj vse, kar je lepo tako hitro mine? 
Tudi tokrat je bilo tako, vendar so nova 

prijateljstva in želje, da se še srečamo, 
prinesla ponoven nasmeh. Pa… naj se 
nam uresničijo želje, ki smo jih zapa-
kirali in odvrgli v morje!
Hvala vsem članom društva SAPPA za 
tako lepo izkušnjo in vso pozornost, ki 
ste nam jo namenili. Prav tako pa hva-
la našemu donatorju LEK - Mengeš in 
ga. Marjanci Bogataj, ki sta učencem 
omogočila udeležbo v projektu.
V želji in upanju po ponovnem snide-
nju med jadri in v vetru,

Nada Grčar,
Učiteljica OŠ Roje

Vrhpoljci na taboru ob morju

V četrtek, 12. junija, smo se učenci 
in učiteljice POŠ Vrhpolje odpravili 
na tabor ob morju v Fieso. Tam nas 
je pričakalo sončno vreme.
Ob prihodu smo najprej pomalicali, 
nato pa smo se razdelili v sobe. Vsako 
sobo smo poimenovali. Potem smo se 
odpravili na ogled okolice. Ob morju 
smo nabrali kamenčke, ki smo jih 
poslikali za spomin. Po kosilu smo 
se odpravili nazaj k morju. Najprej so 
učiteljice preverile znanje plavanja, 
da smo potem lahko varno uživali v 
morju. Po večerji smo se odpravili na 
pohod iz Fiese do Portoroža in Pira-
na. Na poti smo si seveda privoščili 
tudi sladoled.  Zvečer smo utrujeni 
zaspali.
Naslednji dan smo napisali razgle-
dnico vsak svoji družini, nato pa se 
odpravili na vožnjo z ladjico do Se-
čoveljskih solin. Tam nam je vodička 
Polona razložila, kako se prideluje sol  

ter na maketi pokazala, kako celotne 
soline izgledajo. Spoznali smo tudi 
nekaj zanimivih živali. Z ladjico smo 
se peljali tudi nazaj do Pirana. V domu 
smo pojedli kosilo ter se odpravili še 

na zadnje kopanje v morju. Pozno 
popoldne smo se zadovoljni odpravili 
proti Vrhpoljam.

Učiteljice POŠ 
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Tradicionalni koncert in otvoritev razstave
»UMETNOST, SPRETNOST, VSE 
VRLINE SE NAS VEGOVCEV DRŽE!« 
Tako se glasi delček besedila šolske 
himne OŠ Jurija Vege Moravče. To 
kar šolarji sporočajo v himni, pa tudi 
resnično udejanjajo, saj so svoje bo-
gate spretnosti in umetnost slikanja 
in glasbenega izražanja prikazali na 
otvoritvi razstave in s tradicionalnim 
koncertom v četrtek, 5. junija 2014,  
na gradu Tuštanj. 
Na razstavi so si obiskovalci lahko 
ogledali likovna dela letošnjega 18. Ex 
tempopra, ki je potekal v Drtiji pri Mo-
ravčah na temo Naravno z naravnimi 
materiali. Likovna dela osemindvajse-
tih šol udeleženk so bila deležna veliko 
zanimanja in pohval.
Na koncertu sta se najprej predsta-
vila Otroški pevski zbor MALI KOS 
in Mladinski pevski zbor MUC- ART 
pod vodstvom zborovodkinje Mojce 
Malovrh. Ubrano petje in še pestra 
inštrumentalna spremljava pevcev 
je očarala poslušalce. Nastop sta 
zbora zaključila skupaj s pesmijo iz 
znanega filma Vsak po svoje. Sledil 
je nastop Otroškega pevskega zbora 
Pojoče čebelice iz podružnične šole 

Vrhpolje, pod vodstvom zborovodki-
nje Barbare Fale. Nastop so pričeli z 
živahnimi pesmimi z gibanjem, za-
ključili pa s priredbo znane slovenske 
pesmi, ki so ji dali naslov Na Vrhpolje. 
Vse pevske zbore je na koncertu spre-
mljala pianistka Nastja Grad. Zadnja 
se je predstavila Šolska glasbena 
skupina. Tudi njihovi ritmi zabavne 
glasbe so se dotaknili obiskovalcev 
koncerta. 
Vse  navzoče sta  pozdravil g. župan 
Martin Rebolj in ga. ravnateljica Nuša 

Pohlin Schwarzbartl. Ga. ravnateljica 
in ga. učiteljica likovne umetnosti na 
naši šoli Inge Ivartnik sta šolam ude-
leženkam in sponzorjem letošnjega Ex 
tempora podelili priznanja.
Prireditev sta prijetno povezovali na-
povedovalki Ali in Lucija, sklenili pa 
so jo vsi nastopajoči pevci skupaj s 
veselim in ponosnim petjem šolske 
himne: »V življenje mi pogumno gre-
mo, učeni vegovci smo mi!«

Barbara Fale

Zaključek tekmovanja za čiste zobe

Tudi letošnje šolsko leto so učenci OŠ Jurija Vege Moravče 
sodelovali v Tekmovanju za čiste zobe ob zdravi prehrani. 
Letos tekmovanje za čiste zobe na državnem nivoju pra-
znuje že 31. let. Tako ima zdravstvena preventivna dejav-
nost najdaljšo kontinuiteto na področju promocije zdravja.  
Strokovna sodelavka za našo šolo pri tem projektu je go. 
Nataša Jeras iz ZD Domžale. 
Letošnji zmagovalni razred na tekmovanju za čiste in 
zdrave zobe na matični šoli je 1. A razred, z razredničar-
ko Betko Gorjup Skok, na Podružnični šoli Vrhpolje pa 

1. C razred z razredničarko Barbaro Fale. Učenci obeh 
zmagovalnih razredov so si za nagrado 11. junija 2013 
ogledali risani film z naslovom Hiša velikega čarodeja v 
KD Franca Bernika v Domžalah. Prejeli so še priznanja in 
lepe praktične nagrade.  
Lepi in zdravi zobje so prvo ogledalo človeka in naši 
najmlajši šolarji se lahko pohvalijo z njimi in vedo, da je 
potrebno za zobke ves čas skrbeti.

Barbara Fale
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Vrtec na obisku v Dešnu
V maju so nas s svojim obiskom 
počastili otroci iz Vrtca Litija – enote 
Sonček z Vač. V spremstvu vzgojite-
ljice Vide Kristan in njenih sodelavk 
so prišli raziskovat naš kraj, saj je ena 
od varovank vaškega vrtca prav iz 
Dešna. Predsednica Društva rokodel-
cev moravške doline Branka Bizjan 
je s pomočjo Darje Trdin pripravila 
ustvarjalno delavnico. Pripravila je 
material in nekaj vzorcev majhnih 
rožic iz krep papirja. Otroci so z 
zanimanjem opazovali, se učili in se 
v ročnih spretnostih urili tudi sami. 
Bilo je zabavno, ustvarjalno in ne-
pozabno. Darinka Arsič je pripravila 
lahko malico, Sonja Jančar pa je 
poskrbela za to, da je v goste prišel 
tudi Rokec, sedaj že bolje poznan 
maček, ki je tudi maskota domače-
ga rokodelskega društva. Za otroke 
je bil prava zanimivost. Že v dneh 
pred obiskom so potekale priprave 
in udejanjanje razmišljanj kako, kar 
se da pristno, približati kraj in do-
gajanje tod okoli najmlajšim. Tako 
smo jim v spomin pripravili verižice 

z obeskom ptice, na katerem so bile 
slike našega kraja, živali in rastline. 
Pri planinskem domu jim je planine 
in pogled na Moravško dolino razka-
zal Sead Ćurak. Nato so si ogledali 
ranč Pr´Osolet, gospodar Sandi jih 

je zapeljal s kočijo, najbolj pogumni 
pa so se povzpeli na konja in ga zaja-
hali. Za obisk so se nam polni novih 
izkušenj zahvalili v upanju in z željo, 
da se še vrnejo v naše kraje. 

Eva Babnik

»Dešnanski Vragi« so se borili

V soboto, 21.6, je na Vačah, v orga-
nizaciji Športnega društva Situla 
Vače potekal nogometni Turnir med 
vasmi. Tudi v letošnjem letu so se 
ga  fantje z veseljem udeležili. Nihče 
od njih se profesionalno ne ukvarja s 
tem športom, pa zato vnema ni bila 
nič manjša. S pridom so izvedli nekaj 
pripravljalnih treningov, se med seboj 
uskladili in se na turnirju izkazali po 
svojih najboljših močeh. V skupini A 
so sodelovale štiri ekipe: Grabnarji, 
Slivna, Mačkovec in Klenik. V skupini 
B pa Mateti, Vače, skupina Oldtimer-
ji in Dešen, katerega je zastopala 
enajsterica fantov, ki so si nadeli ime 
»Vragi«. Skupno je tako na turnirju 
sodelovalo osem skupin. Dešnanski 
Vragi so odigrali tri tekme in slavili 
eno, vendar to ni bilo dovolj, da bi 
se uvrstili v finalni del. Na turnirju so 
se za najboj prizadevne in uspešne 
izkazali člani skupine Mateti in za-
sedli prvo mesto. Domače Društvo 
krajanov Dešen – DŠN je  člane eki-
pe vseskozi podpiralo, prispevali so 
tudi za nove razpoznavne nogometne 

drese in malico po končanem naporu. 
Seveda pa toliko moči  in njenega pre-
sežka ni moč dati od sebe brez zvestih 
navijačev, zato gre zahvala tudi vsem, 

ki so Vrage spremljali z roba igrišča 
in jih do konca bodrili.

Eva Babnik 

Iz šole in vrtca
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Konec nogometne sezone 2013-2014
Nogometno sezono so naši nogo-
metaši v začetku junija pripeljali do 
konca, nekatere ekipe bolj zadovolj-
ne, nekatere malo manj, vse pa so 
prikazale velik napredek v primerjavi 
z minulimi sezonami.
Najmlajša selekcija do devet let je po 
koncu sezone zasedla zadnje, 4.mesto 
na lestvici, vendar daleč od tega, da bi 
bila igra naših tako slaba. Tehnika naših 
mladih nogometašev se je iz tekme v 
tekmo le stopnjevala in jeseni zagotovo 
lahko od njih pričakujemo veliko več.
Nogometaši selekcije U11 so se z 
dobro igro uvrstili na 4.mesto lestvice 
MNZ Ljubljana. Z nekaj športne sreče 
bi bili lahko tudi kakšno mesto višje.
Mlajši dečki (in dekleti), selekcije U13, 
so letos prikazali izjemno motiviranost 
in odlično igro. Varovanci Burje Aleša 
so na koncu prvenstva zasedli 3. me-
sto na lestvici, zaostali so le za ekipo 
Jezero Medvode in letos izjemno 
ekipo Šentjernej-Vodateh.
Starejši dečki U15, so nas presenečali 
iz tekme v tekmo, predvsem v spomla-
danskem delu sezone. S 16.zmagami, 
tremi remiji in petimi porazi so zasedli 
odlično 3. mesto MNZ lige.
Prav tako so nas pozitivno presenečali 
igralci mladinske ekipe, ki so po vseh 
naših dvomih na začetku prvenstva, 
proti koncu sezone pokazali lepo in 
borbeno igro, kar se bo vsekakor 
obrestovalo in dokazalo v prihajajoči 

sezoni 14/15.
Tudi selekcija deklet je našemu klubu 
priborila prvi pokal. Dekleta so merila 
moči z nasprotnicami v ligi Lepota 
Zdravje. Na Vrhniki pa je bil orga-
niziran zaključni turnir, kjer je naše 
moštvo osvojilo pokal za 4.mesto, 
tretje mesto pa se jim je izmuznilo le 
za eno točko.
Veterani so tudi letos znova na vrhu 
najboljših. Po 20.odigranih srečanjih 
so na koncu osvojili odlično 2. mesto 
na lestvici lige Orehek, boljši so bili le 

nogometaši TVD Partizan iz Domžal.
Članska ekipa je, po klavrnemu je-
senskemu delu sezone, v spomladan-
skem pokazala povsem novi obraz. 
Kljub dobri spomladanskim igram, so 
se na koncu uvrstili le na 4. mesto, s 
točko zaostanka za tretje uvrščeno 
ekipo NK Vir.
Z rezultati naših selekcij je naš klub 
kar zadovoljen, vendar pa od dolo-
čenih selekcij v prihajajoči sezoni 
pričakujemo nekoliko več.

Bojan Bibič

KŠD Peče je v nedeljo, 1. 6. 2014 
organiziralo že tradicionalni turnir v 
malem nogometu. Udeležilo se ga 
je kar 12 ekip, ki so med seboj me-
rile nogometno znanje in malce tudi 
športne sreče. Tekme so bile napete in 
zanimive, nekajkrat pa jih je popestril 
tudi dež. Na koncu sta se za tretje 
mesto pomerili ekipi KVIBO d. o. o. in 
GMS Svetlin in slednja je bila v tem 
boju boljša. V finalnem obračunu pa 
je po tekmi z domačo ekipo KŠD Peče 
zmagala ekipa Kozorogi. Dogodek je 
potekal v duhu športnega obnašanja 
in vsi so se na koncu veselili svojih 
dobrih rezultatov. Organizator se za-
hvaljuje tudi sponzorjem, ki nam že 
vrsto let stojijo ob strani.

AL

Turnir v malem nogometu v Pečah

Šport
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40 let kluba NK Termit
Nogometni klub Termit Moravče 
letos praznuje 40 let in v počastitev 
jubileja  je bilo organiziranih tudi nekaj 
prireditev.
Začetki moravškega nogometa sežejo 
daleč pred leto 1974, preden je bil 
uradno ustanovljen nogometni klub 
Moravče. Prvi naši nogometaši so 
igrali nogomet na različnih lokacijah, 
kjer se je kolikor toliko dalo igrati no-
gomet, takrat še v okviru društva TVD 
Partizan, vendar so naši nogometni 
navdušenci znova in znova društvu 
postavljali vprašanja, kdaj se bo 
ustanovil nogometni klub. Vsem mo-
ravškim nogometašem se je leta 1974 
želja uresničila. Med 
naj zaslužnejše, da 
se je takrat ustano-
vil moravški nogo-
metni klub Morav-
če vsekakor sodijo 
Franc Per, Štefan 
Korošec in Stanko 
Podbevšek. Veliko 
zaslug pri razvoju 
moravškega nogo-
metnega kluba sta 
imela kasneje tudi 
Cerar Alojz in Sršen 
Anton ter vsi osta-
li takratni ljubitelji 
moravškega žogo-
brca in trenerji, ki 
so se posvečali na-
šim otrokom. Prvo 
nogometno igrišče 
so si naši nogome-
taši s pridnimi roka-
mi, močno voljo in 
pomočjo podjetja 
Termit, uredili pod takratno mizarsko 
delavnico.
Ob osamosvojitvi Slovenije pa se 
je osamosvojil tudi naš nogometni 
klub, ki se je preimenoval v NK Ter-
mit Moravče. Podjetje Termit je vsa 
ta leta zvesto stalo klubu ob strani, 
kasneje pa se je s svojo pomočjo pri-
družila tudi občina Moravče. Zaradi 
denacionalizacije so naši nogometaši 
znova ostali brez igrišča, vendar so s 
pomočjo občine Moravče, podjetja 
Termit, razumevanjem delnega lastni-
ka igrišča IMP Promont in pridnostjo 
nogometnh privržencev, leta 1999 

pričeli z izgradnjo novega, sedanje-
ga igrišča, na katerem so leta 2001 
imeli otvoritveno tekmo z ekipo iz 
Jevnice.
Danes naš nogometni klub šteje preko 
150 članov, od otrok od 6. leta dalje, 
deklet, pa vse do veteranov. Zanima-
nje za moravški nogomet je vsako 
leto večje in z veseljem pogledamo 
na polno igrišče naših otrok. 
V petek, 20.6.2014,  je bila v kultur-
nem domu Moravče akademija ob 
40.letnici našega kluba, kjer smo 
podelili zlato plaketo podjetju Termit 
in občini Moravče za vso podporo 
in pomoč, ter plaketo za življenjsko 

delo našemu Janku - Žganec Ivanu. 
Podeljenih je bilo tudi nekaj priznanj 
za prizadevnost posameznikov in 
seveda zahvale za vse sponzorje na-
šega kluba. Večer pa nam je popestril 
Tamburaški orkester Vrhpolje.
Naslednji dan pa so se na glavnem 
igrišču predstavile vse naše selekcije, 
ki so s povabljenimi ekipami odigrale 
prijateljska srečanja. Gostili smo ekipe 
NK Dol, Cockta Kresnice, Radomlje, 
Šmartno, Komenda, Brinje in Jevnica. 
Nastopila je tudi naša članska ekipa iz 
leta 1974, ki je odigrala medsebojno 
tekmo. Dogodek dneva pa je bilo go-

stovanje ljubljanske ekipe NK Olimpi-
ja, ki se je pomerila z našim članskim 
moštvom. Ob polnih tribunah, preko 
400 gledalcev, so naši nogometaši, 
kljub porazu z 0:3 prikazali izjemno 
igro. Zahvaljujemo se vsem, ki ste 
nam kakorkoli priskočili na pomoč pri 
organizaciji in sami izvedbi akademije 
ter športne sobote z revijalnimi tekma-
mi naših ekip.
V okviru praznika Dneva državnosti 
in hkrati obletnici našega kluba, je 
bil 24.junija naš nogometni klub v 
sodelovanju z občino Moravče, orga-
nizator veselice, kjer so nam zaigrali 
fantje zasedbe Leteči muzikantje. 

Kljub slabemu vremenu, nam je s 
pomočjo občine veselico nekako 
uspelo spraviti pod streho, za kar se 
lepo zahvaljujemo vsem, ki so nam pri 
organizaciji priskočili na pomoč.

Za konec pa še eno iskreno opravičilo. 
Naš nogometni klub je ob tej prilo-
žnosti izdal tudi manjši bilten, vendar 
smo zaradi pomanjkljivih informacij, 
pozabili na nekaj zelo zaslužnih oseb, 
ki so pripomogli pri razvoju našega 
kluba, za kar se vsem resnično iskreno 
opravičujemo.

B.B.

www.moravce. si
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Rekreativno kolesarjenje
Člani športno-kolesarskega društva 
ŠKTD Bicikl so tudi letos organizirali 
rekreativno kolesarjenje skozi Mo-
ravče.
V soboto, 24. maja se je pred domom 
krajevne skupnosti na Hribu zbralo 15 
kolesarjev. Pred pričetkom kolesarje-
nja so jih bodrili tudi številni navijači, 
ki so z veseljem spremljali tokratno 
športno udejstvovanje na Hribu.
Po uvodnem pozdravu ter pripravah 
so se podali na pot, ki je od Hriba skozi 
Moravče potekala vse do Gradiškega 
jezera. Kolesarji so obkrožili jezero ter 
se po isti poti vrnili nazaj. Kolesarjenje 
je bilo uspešno za vse udeležence, 
skupaj z navijači ter ostalimi krajani 
pa so se po kolesarjenju udeležili še 
piknika. Na pikniku ni manjkalo žive 
glasbe, pridružil pa se je tudi župan s 
svojo ženo, in tudi on nazdravil našim 
kolesarjem.

Naslednje kolesarjenje, ki se ga člani 
ŠKTD Bicikl že veselijo, bo potekalo v 
jeseni. Pridruži se jim lahko kdorkoli, 

vsakega novega kolesarja pa so zelo 
veseli.

Katja Ribič

Gasilska sveta maša v cerkvi svetega 
Jerneja v Pečah

V soboto, 30. 5. 2014 je bila v cerkvi sv. Jerneja v Pečah gasilska sveta maša. 
To so peški gasilci organizirali še v okviru praznovanja osemdesete obletnice 
ustanovitve društva. Pri gasilski sveti maši, katere so se udeležili večinoma 
peški gasilci, je domači župnik Franc Povirk blagoslovil nov gasilski prapor, ki 

ga je društvo prevzelo na proslavi dva tedna prej. Podeljena je bila tudi plaketa 
veterana, ki jo je prejel Jože Brate. Gospodu župniku je predsednik PGD Peče, 
Robi Jesenšek, podelil zahvalo za sodelovanje in pomoč. Maše se je udeležil 
tudi predsednik GZ Moravče, Ivan Lebar, ki je nagovoril zbrane. Ker je gasilska 
maša atraktiven in lep dogodek, upamo, da postane tudi v Pečah tradicija.
Na pomoč!

Ajda Lalić Foto: Brigita Barlič

NEPROFITNA 
ORGANIZACIJA 
ZDRUžENJE 

SOLIDARNOST 
nudi socialno ogroženim 
osebam BREZPLAČNO 

PRAVNO POMOČ IN 
SVETOVANJE. Vse 

informacije o nas so 
dostopne na naši spletni 
strani www.zdruzenje-

solidarnost.si.

Izvajamo sečnjo in spravilo lesa 
na področju Litije, Moravč in 
Ljubljane z okolico.
Po  dogovoru  možen tud i 
odkup.«

Kontakt: 041 244 274, Primož

Mali oglasi

www.moravce.si
elektronski naslov uredništva:

moravske.novice@moravce.si

Vaše prispevke pričakujemo 

do 3. septembra

Šport
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Od tu in tam

Minilo je komaj leto, od kar smo 
poročali o družini iz Velike vasi, ko 
so imeli požar v hlevu, čisto zraven 
stanovanjske hiše. Danes je hlev lepo 
na novo urejen. Še več! Mlada druži-
nica je pridno delala tudi na urejanju 
nove sirarne iz ovčjega mleka. Seve-
da pod  strogimi pogoji in pregledi 
inšpektorjev.
Zakonca Grilj sta po izobrazbi tehnika 
s poklicno kvalifikacijo za predelo-
valca mleka. Trenutno se na njihovi 
kmetiji pase 32 molznih ovc, ki dajo 
25 do 30 l mleka na dan, vsaka ovca 
približno pol litra. Za primerjavo, 
pet litrov mleka se potrebuje za en 
kilogram sira. Vsi izdelki nastanejo iz 
domačega mleka, dodaja se le toliko 
ekološko dovoljene kulture, da se 
lepše usiri. Najmanj dvakrat mesečno 
se mora izdelati laboratorijski izvid za 
inšpekcijski pregled. Inšpektorji pa 
na ogled pridejo pogosto. Od maja 
naprej pripravljajo v glavnem poltrdi 

sir in skuto. Izdelali so tudi že mladi 
sir v slanici. Po jogurte in mleko pa 
prihajajo v glavnem stranke, ki imajo 
problem z alergijo na kravje mleko. 
V soboto bomo njihove izdelke prvič 
lahko kupili na moravški tržnici.

Veselimo se, da imamo na področju 
dopolnilne dejavnosti in samooskrbe 
zopet nekaj novega v naši občini, da 
se za to odloča vse več mladih. Sreč-
no, mlada družinica! 

VR

Na voljo domači izdelki iz ovčjega mleka 
Sirarstvo Grilj Velika vas 19, kmetija pri Travnarju

Smrkolj Pavla in Vinko sta praznovala biserno poroko

Vinko se je rodil pri Majerju na Ušeni-
šču, Pavla pa je živela pri Santelnu na 
Kovačiji (Sedaj to spada pod Drtijo.). 
Pogoste obiske njega iz enega brega 
na drugega k njej sta pred 60. leti 
sklenila s poroko in zaživela skupaj 
pri Santelnu. Ljubezen je storila štiri 
otroke v razdobju osemnajstih let. 
Najtežje je bilo, ko ni bilo elektrike in 
ceste. Potrebno je bilo veliko truda. 
Tudi službe nekaj časa ni bilo, zemlje 
pa na kmetiji  ni veliko in še ta je na 
strmini. Vendar so obdelovali vsak 
košček, da se je dalo skromno pre-
živeti. Ko se je Vinko zaposlil, je bilo 
bolje. Pavla pa po pravici pove, da je 
morala kdaj tudi »poropotati«, ko je 
prišel iz službe, ona pa je bila samo 
doma. Večinoma je šla od doma le, 
ko je šla na »tabrh«. Vinko se strinja, 
a pravi, da jo je v taki situaciji kar 
potegnil ven in krega pravzaprav ni 
moglo biti. Mogoče je to eden od 
receptov, kako doživeti lepo starost in 
biti še vedno čil pa seveda praznovati 
biserno poroko.  Pravita tudi, da so 
vzeli vse za dobro, ker so z revščino 
začeli. On še reče, da ga je dobro 
»rihtala«, drugače bi ji sigurno ušel. 

Med njima tudi danes teče vesel di-
alog. Pravita, da se jima zdi, da se v 
zakonu moraš kdaj skregati, a da se 
sedaj z leti tega ne splača več, kajti 
nočeta iti na oni svet sprta. Kdor ju 
pozna pa ve, da sta še zelo pri moči. 
On še marsikaj postori na kmetiji, ona 
pa pridno kuha tudi za »tamlade«, ker 
so v službi. Na dan obiska je imela že 
ob desetih pečen kruh.

Za častitljivo obletnico sta povabila 
sorodnike, prijatelje in sosede, da so 
se v sosednjem planinskem domu 
poveselili. Tudi onadva sta se urno 
vrtela. 
Ob jubileju jima čestitamo! Želimo 
jima vse najboljše, da bi jima še dolgo 
služilo zdravje pa da bi še naprej lahko 
ostala tako prešerne volje.

VR
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Jubilanti v občini Moravče
Svoj življenjski jubilej, devetdeset let sta praznovali:

Angela Janežič  
iz Moravč

Pavla Klopčič  
iz Moravč

Ob praznovanju jih je s čestitkami obiskal župan. Iskrenim čestitkam se pri-
družujemo tudi iz uredništva.   

VR

Zahvala Božičku 
za en dan in 
Urban roofu

V soboto 14. 6. 2014 od 13. do 18. 
ure je na parkirišču AVTO KVEDER 
potekal v organizaciji Božička za en 
dan in Urban roofa prijeten zabavno 
poučni dan za otroke iz rejniških 
družin iz območja Domžal, Lukovice, 
Moravč, Mengša in otroke iz socialno 
šibkih družin iz območja Ivančne 
gorice. Slednji so imeli organizirani 
avtobusni prevoz.
Učitelji iz organizacije Urban roof 
so otrokom predstavili in z njimi 
vadili veščine v skejtanju, rolanju, 
vožnji z bmx kolesi. V ustvarjalnih 
delavnicah so izdelovali različne 
lesene predmete, rože in druge za-
nimive izdelke, fantje in dekleta so 
se opremili za plesne akrobacije tudi 
s kreiranjem posebno modnih frizur 
in poslikavo obrazov. Iz društva PGD 
Prevoje so gasilci pokazali svoje zna-
nje in orodja, otrokom odgovarjali 
na vprašanja in jim omogočili tudi 
nekaj praktičnih poskusov, iz Poli-
cije Domžale so policisti predstavili 
svoja vozila, zaščitna sredstva, se 
z njimi pogovarjali o svojem delu. 
Otroci in mladi od 6. do 15. leta so 
uživali in se na zabavni način opre-
mili z novimi znanji in izkušnjami 
medsebojnega druženja, ki jim bodo 
koristila v življenju. Organizatorji so 
poskrbeli tudi za hrano in pijačo, ob 
koncu pa so vsi prejeli polne darilne 
vrečke.
Ob tej priliki se želimo v Centru za 
socialno delo Domžale v imenu vseh 
otrok zahvaliti organizatorki Nini 
Zajc, fantom iz Urban roofa in osta-
lim prostovoljcem in prostovoljkam, 
ki so srčno in odgovorno prispevali k 
izvedbi tega dobrodelnega dogodka 
in omogočili otrokom in mladim 
dobre izkušnje za življenje.
Prav tako hvala donatorjem, ki so s 
svojimi prispevki omogočili izvedbo 
dobrodelnega projekta:
Avto Kveder, Urban roof, Union, 
Avto borza, Lumpi, Droga Kolinska, 
Slapar prevozi, LPP, TIM agent, Ro-
dex, Občina Domžale, PGD Prevoje 
in PP Domžale.

Svetovalka za rejniške družine: 
Marta Tomec, univ.dipl.soc.del.

Svoj življenjski jubilej, osemdeset let so praznovali:

Kunaver Jožef   
iz Sp. Tuštanja

Terezija Pungerčar 
iz Vrhpolja

Brigit Šunkar 
iz Češnjic

Anton Burja
iz Sela
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Oglasi, V spomin

V SPOMIN
Minilo je žalostno leto, odkar smo za vselej 

izgubili moža, brata, strica in svaka 

 ACA CIVIĆA  
iz Vrhpolja 11

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki se ga spominjate.

Žena Marija in vsi njegovi

ZAHVALA
Svojo življenjsko pot je v 76. letu starosti 
sklenila naša mami, mama, sestra, teta, 

svakinja, tašča in soseda

IVANKA JERINA
rojena Južnič, iz Ribč 10 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom 
in znancem za izrečena sožalja, podarjene sveč, cvetje in sv. maše. 
Zahvaljujemo se župniku Š. Pavli iz Kresnic za podelitev zadnjega 
zakramenta, osebju iz doma Tisje, pogrebni službi Vrbančič, 
župniku Kancijanu Čižmanu za lepo opravljen poslovilni obred 

ter g. J. Lajevec za govor na zadnji poti.

Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti in jo boste še 
naprej ohranjali v lepem spominu.

Vsi njeni

Bolečina se da skriti,
pa tudi solze ni težko skriti,
le ljube skrbne mame 
nihče nam ne more več vrniti.

V SPOMIN
22. maja je minilo 20 let žalosti, 

odkar nas je zapustil naš dragi mož, ati, 
stari ata, brat in stric 

 IVAN TRDIN 
Hvala vsem, ki se ga spominjate in mu prižigate sveče 

ob njegovem grobu.

Vsi njegovi

ZDRAVSTVENO LETOVANJE OTROK – KRK 2014
Zveza prijateljev mladine Domžale kot organizator in podjetje Leštan & Leštan d.o.o., šport, turizem in rekreacija 
kot izvajalec, vabita na letovanje vse šoloobvezne otroke, ki obiskujejo osnovne šole v Občinah Domžale, Trzin, 
Mengeš, Lukovica in Moravče. Letovanje se bo odvijalo v obnovljenem Domu domžalskih otrok v Vantačičih. na 
Krku. 

Termini so:
1. izmena: 05. 07. do 15. 07. 2014 - 60 mest
2. izmena: 15. 07. do 25. 07. 2014 - 60 mest
3. izmena: 25. 07. do 04 .08. 2014 - 30 mest
4. izmena: 04. 08. do 14. 08. 2014 - 30 mest

Možnost prijave na letovanje imajo vsi šoloobvezni otroci 
iz zgoraj omenjenih občin in sicer do zasedbe mest po 
izmenah.
Cena 10 dnevnega letovanja je 330,00 €.
Znesek bo mogoče plačati v 4 (štirih) enakih obrokih po 
82,50 EUR.

Zdravstvenega letovanja se lahko udeležijo otroci in šolarji, 
stari od 5 do 19 let, ki imajo v medicinski dokumentaciji 
zapise o večkratni hospitalizaciji (več kot dvakrat v prete-
klem letu) ali so bili pogosteje bolni (zapis v medicinski 
dokumentaciji več kot dvakrat v preteklem letu). 

Zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije subvencio-
nirana letovanje in sicer v znesku 16,42 €/ na dan oz. 
164,20 €/za 10 dni.
Prispevek staršev ali skrbnikov je 164,00 EUR/ po osebi. 
Znesek bo mogoče plačati v 4 (štirih) enakih obrokih po 
41,00 EUR.

Za vse informacije nas lahko pokličete na telefon številka : 
041/728 179, ali vsako sredo med 16.00 in 18.00 uro na 
telefonsko številko: 01/721 27 91, oziroma na e-naslov: 
zpm.domzale@siol.net ali vsak dan med 8.00 in 17.00 uro 
na tel.št.: 01/563 54 78, e-pošta: info@lestan-lestan.si.

Prijavnico najdete tudi na spletnih strani ZPM Domža-
le:  www.zpm-domzale.si ali www.lestan-lestan.si ali  jo 
osebno prevzamete v naši pisarni, vsako sredo od 16.00 
do 18.00 ure, oziroma na OŠ, ki jo obiskuje vaš otrok.
Izpolnjeno prijavnico lahko pošljete v elektronski obliki ali 
po pošti oziroma osebno oddate v naš poštni nabiralnik 
pred vhodom v Domžalski dom, Ljubljanska 58, 1230 
Domžale ali v naši pisarni v času uradnih ur.

Prijavnice sprejemamo do zasedbe mest.
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Cenitve in popravila avtomobilskih škod 
vseh blagovnih znamk (kasko zavarovanje).

Zavarovalnica Triglav• 
Zavarovalnica Maribor• 
Zavarovalnica Generali • 
Zavarovalnica Adriatic Slovenica• 
Zavarovalnica Tilia• 
Zavarovalnica ERGO• 

KRULC d.o.o.
Cesta heroja Vasje 8
1251 Moravče
Tel.: 01/7231/200 
www.nissan-krulc.si
servis@nissan-krulc.si
zdravko@nissan-krulc.si

NOVO
popravila vseh znamk vozil • (servisiranje, 
popravila zavor, menjava olja, filtrov, 

akumulatorjev...)

priprava vozila za tehnični pregled• 
polnenje in vzdrževanje klimatskih naprav• 
premontaža gum• 
optične nastavitve podvozij• 
ročno pranje in notranje čiščenje vozil• 
poliranje vozil• 

NUDIMO VAM

REZERVIRAJTE TESTNO VOŽNJO ŠE DANES
Dealer Name - Dealer address goes here with city - Tel: 0123 456 7890
www.dealername.com 

Don't enlarge the this template.
The size of this template can be reduced.

ULTIMATIVNA URBANA IZKUŠNJA.  
NOVI NISSAN QASHQAI S 5�LETNIM JAMSTVOM
varnostna tehnologija Safety shield inteligentni sistem za samodejno parkiranje funkcije za nadzor podvozja

www.nissan.si

Kombinirana poraba goriva: 3,8–5,6 l/100 km. Emisije CO2: 99–129 g/km. Emisijska stopnja: Euro5b+. Emisije NOx: 0,031–0,1693 g/km. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši 
toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k 
čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.

Brezplačno 5-letno jamstvo velja ob nakupu novega osebnega vozila z Nissan Financiranjem. 5 let jamstva obsega 3 leta tovarniške garancije ter podaljšano jamstvo za 4. in 5. leto oz. za 100.000 km, karkoli se zgodi prej. Slika je simbolna. Pooblaščeni 
uvoznik: Renault Nissan Slovenija, d. o. o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana.

KRULC d.o.o.  Cesta heroja Vasje 8, 1251 Moravče, tel: 01 7231 200 ali 01 7231 143
www.nissan-krulc.si,  e-mail: nissan@nissan-krulc.si

V A B I M O 

na koncert   

HELENE BLAGNE  
v petek, 4. julija 2014 

ob 20. 30 uri 

NA GRADU TUŠTANJ 

Predprodaja vstopnic: 

bar Deteljica Moravče, 

rezervacije grad Tuštanj: 

031-472 650, 041-841 080

Vljudno vabljeni!

DU MORAVČE, ZELIŠČARSKA SEKCIJA
VABI

vse občanke in občane na zeliščarsko razstavo, 
ki bo odprta v soboto, 9. 8. 2014 ob 9. uri do 
večera, in tudi od 8. ure do večera v nedeljo.
Odprtje razstave bo pospremljeno s kulturnim 

programom.
Lepo vabljeni!
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Oglasi

Oprijem z obèutkom.

R

Oprijem z obèutkom.

R

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10
1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Vsi, ki ste opravili vozniški izpit po 13.08.2010, poskrbite, da 
opravite vadbo varne vožnje, ki je potrebna za podaljšanje 

veljavnosti vozniškega dovoljenja.  
Za vso pomoč se lahko obrnete na našo šolo.

TEČAJI CPP:
 14.07., 04.08 in 18.08. 2014 ob 18 uri

TEČAJ za izpit za TRAKTOR: 29.09.2014 ob 16 uri
 Prijave: 031/209–501 ali avtosola.loncar@siol.net

oz. preko spletne strani www.avtosola-loncar.si
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